
EĞİTİM-Bir-Sen Manisa İl Temsilcil-
iği tarafından Manisa İl Milli Eğitim

Müdürlüğü önünde düzenlenen basın
açıklamasında Öğretmenlik Meslek Ka-
nununun ayrıştırıcı değil kapsayıcı ol-
ması vurgulanarak kanunun eğitimcileri
bölmemesi gerektiği ve hakların yarım
kalmaması istendi. Şube Başkanı Halil
Kallat, "Bugün buraya, yüksek sesle;
'Öğretmenlik meslek kanunu, ayrıştırıcı
değil kapsayıcı olmalı, eğitimcileri
bölmemeli, haklar yarım kalmamalı.'
demek için toplanmış bulunuyoruz.
Kapsamı geniş, şiddete yaptırım içeren
ve eğitimcilerin tamamını memnun
edecek bir kanun tasarısı, TMBMM
gündemine gelsin istiyoruz" dedi. 

“KANUNUN KAPSAMI GENİŞLETİLMELİ”

MANİSA’NIN Salihli ilçesi CHP'li Belediye
Başkanı Mazlum Nurlu, “Bildiğiniz üzere, son

günlerde gündeme gelen köpeklerin uyutulması ile il-
gili yasa tasarısı, bizleri derinden endişelendirmekte-
dir. Bu tasarının, sahipsiz hayvanlarımıza yönelik bir
çözüm olamayacağına inanıyoruz ve bu nedenle
tasarının karşısında durduğumuzu sizlerle paylaş-
mak istiyorum. Bizler, hayvanların yaşam haklarına
saygı duyan, onların refahını gözeten bir yönetim an-
layışı benimsiyoruz. Yıl boyunca tam 2 bin kısır-
laştırma işlemi gerçekleştirmeyi planlıyoruz. Bu
sayede, sokak hayvanlarının kontrolsüz üremesinin
önüne geçerek, daha sürdürülebilir ve insancıl bir
çözüm sağlayacağız. Ayrıca, kısırlaştırma işlem-
lerinin ardından sahipsiz hayvanlarımızın yaşam
kalitesini artırmak amacıyla doğal yaşam alanları
oluşturmayı hedefliyoruz. Bu alanlarda, gönüllülerim-
izle birlikte, kısırlaştırma işlemleri tamamlanan dost-
larımızın güvenli ve sağlıklı bir şekilde yaşamlarını
sürdürebilmelerini sağlayacağız” dedi.

SALİHLİ, HAYVANSEVERLERİN SESİNE SES VERDİ!

ÖTE yandan projesi AK Partili Mehmet Çerçi’nin
başkanlığı döneminde yapılıp inşaaat çalışmaları

başlayan Yunusemre ilçesi Yuntdağı bölgesinde hay-
ata geçirilecek Doğal Yaşam Parkı ve Rehabilitasyon
Merkezi çalışmalarının ne durumda olduğu da merak
konusu konusu oldu.

YUNUSEMRE’DEKİ ÇALIŞMALAR HANGİ AŞAMAYA GELDİ?
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7’de

SALiHLi’DE SOKAK KOPEKLERiNE
Salihli Belediye Başkanı Mazlum Nurlu, hayvanların yaşam haklarını savunarak
kısırlaştırma ve doğal yaşam alanları projeleriyle çözüm sunacaklarını açıkladı

ÇOZUM BULUNDU!
Türkiye genelinde sokak köpeklerinin uyutulup uyutulmaması tartışmaları 
sürerken, Manisa'nın Salihli ilçesi CHP'li Belediye Başkanı Mazlum Nurlu, 
bu konudaki endişelerini dile getirdi. Başkan Nurlu, sokak köpeklerinin 
uyutulmasını öngören yasa tasarısına karşı olduklarını ve bu tasarının 
sahipsiz hayvanlar için uygun bir çözüm olamayacağını belirtti.

Türkiye genelinde sokak köpeklerinin uyutulup uyutulmaması tartışmaları 
sürerken, Manisa'nın Salihli ilçesi CHP'li Belediye Başkanı Mazlum Nurlu, 
bu konudaki endişelerini dile getirdi. Başkan Nurlu, sokak köpeklerinin 
uyutulmasını öngören yasa tasarısına karşı olduklarını ve bu tasarının 
sahipsiz hayvanlar için uygun bir çözüm olamayacağını belirtti.

YUNUSEMRE’DEKi ÇALIŞMALAR
DEVAM EDiYOR MU?

Oğretmenler meslek kanunu için
güçlerini birleştirdi 

Yüzde 75 hibe destekli arpa hasadı başladı   
TARIM ve Orman Bakanlığı Bitkisel Üretim Genel Müdür-
lüğünce desteklenen “Tarım Arazilerinin Kullanımının Etkinleştir-

ilmesi Projesi” (TAKEP) kapsamında dağıtılan arpa tohumlarının
hasadı Salihli’de başladı. Yüzde 75 hibe ile desteklenen projede
Egebeyi ve Atabeyi arpa tohumları 62 üreticiye dağıtılmıştı.

“Sibergöz-43”
operasyonuyla 

54 kişi yakalandı   
İÇİŞLERİ Bakanı
Ali Yerlikaya, 15

ilde “Yasa Dışı Bahis
ve Nitelikli
Dolandırıcılık”
suçlarına yönelik Jan-
darma tarafından
düzenlenen “Sibergöz-
43” operasyonlarında
54 şüphelinin yaka-
landığı açıkladı. Ope-
rasyonlarda 2 adet
ruhsatsız tabanca,147
adet tabanca mühim-
matı, çok sayıda bil-
gisayar, telefon,
simkart ve taşınabilir
bellek, banka/kredi
kartı ile çok miktarda
döviz ve Türk Lirasına
el konuldu. 

kent lokantaları geliyor   
Manisa’ya 

ÖĞRENCİLERE ça-
maşır kafe, öğrenci

lokantası, güne merhaba
çorbası gibi müjdeler
veren Başkan Ferdi
Zeyrek, öğrencilerin
sosyal hayattaki sıkın-
tılarını bildiğini, öğrenci-
lerin istedikleri sosyal
yaşantıyı kendilerine
sağlamak için çalışacak-
larını söyledi.   

67 mahallede çalışıyor
Şehzadeler

ŞEHZADELER Belediyesi
Fen İşleri, Temizlik İşleri ve

Park Bahçe Müdürlüğü ekipleri,
ilçenin 67 mahallesinde kapsamlı
çalışmalarına hız kesmeden
devam ediyor. Belediye ekipleri,
mahallelerin ihtiyaç duyduğu her
alanda titizlikle görev yaparak,
Şehzadeler halkına daha yaşan-
abilir bir ortam sunmak için
büyük bir özveriyle çalışıyor.

MANİSA'DA
Yaz mevsimi

geçtiğimiz yıl-
lara göre erken
geldi. Hava sı-
caklıklarının dün itibariyle hızla
artması vatandaşların güçlük
yaşamasına neden oldu. 45
dereceyi bulan hava sıcaklığında
dışarı çıkmak zorunda kalan
vatandaşlar zorluk yaşarken bazı
vatandaşlar daha fazla dayana-
mayarak kendilerini park ve
bahçelere attı.

Akhisar’da kiraz hasadı başladı
ZEYTİN ve tütünüyle
olduğu kadar kirazıyla

da adından söz ettiren
Akhisar’da kiraz hasadı
başladı. Hasat çalışma-
larını yerinde inceleyen İl
Müdürü Metin Öztürk,
üreticilerle birlikte kiraz
hasatı gerçekleştirdi.
Üreticilerle sohbet eden
Öztürk, onların görüş ve
taleplerini dinledi.

KİRAZ BAHÇESİNDE ŞENLİK VAR

Market denetimlerinde
etiketler mercek altında

MANİSA Ticaret İl Müdürlüğü
ekipleri, kent genelindeki mar-

ketlerde kapsamlı denetimler
gerçekleştirdi. Bu denetimlerde
ürünlerin etiket ve kasa fiyatları
karşılaştırılarak, evrak kontrolleri
yapıldı. Ayrıca, ürünlerin 3 aylık
alış ve satış fiyatları da incelendi.
Bu denetimlerin, tüketicilerin ko-
runmasını sağlamak ve piyasa
düzenini korumak amacıyla
gerçekleştirildiği vurgulanarak,
denetimlerin il genelinde devam
edeceği belirtildi.  

Termometreler 
45 dereceyi gördü 

6’da

5’te

3’te

3’te

4’te

3’te 4’te

5’te
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PKK'lı teröristlerce düzen-
lenen hain saldırı sonucu şehit
düşen Piyade Sözleşmeli Er
Enes Budak'ın ikiz kardeşi
Yunus Budak dünya evine
girdi. Aileyi bu mutlu gününde
Manisa protokolü yalnız bırak-
madı.   

IRAK'IN kuzeyinde PKK'lı
teröristler tarafından düzenle-
nen hain saldırı sonucu şehit
düşen Piyade Sözleşmeli Er
Enes Budak'ın ikiz kardeşi
Yunus Budak Yunusemre Bele-
diyesi Muradiye Sosyal Tesisle-
ri’nde düzenlenen törenle
hayatını Hatice Bulut ile birleş-
tirdi. Çifti mutlu gününde Ma-
nisa Valisi Enver Ünlü,
Jandarma Komutanı Tuğgene-
ral Zafer Tombul, İl Emniyet
Müdürü Fahri Aktaş, Yunu-
semre Belediye Başkanvekili

Ali Kuyumcu, Başkan Yardım-
cısı Mehmet Mesut Doğan,
CHP Yunusemre İlçe Başkanı
Mehmet Arslan, İş İnsanları
Latif Aydemir, Mehmet Gökçe,
Budak ve Bulut ailelerinin ya-
kınları katıldı. Düğünde genç
çiftin nikah şahitliğini yapan
protokol üyeleri, Şehit Enes
Budak'ı da andı.  İHA

Şehit Enes Budak’ın ikiz kardeşi
dünya evine girdi   
Şehit Enes Budak’ın ikiz kardeşi
dünya evine girdi   

Yunusemre Belediyesi
ve Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, ‘Haziran’da Ölmek Zor’
isimli etkinlikte Ahmed Arif ve
Nazım Hikmet Ran’ı ölümlerinin
yıl dönümünde şiirler ve türkü-
ler ile andı. 

Yunusemre Belediyesi ve
Manisa Büyükşehir Belediyesi,
ünlü şairler Ahmed Arif ve
Nazım Hikmet Ran’ı ölümlerinin
yıl dönümünde düzenlenen
program ile andı. Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi MASKİ İkiz
Kuleler Konferans Salonu’nda
düzenlenen programa Cumhu-
riyet Halk Partisi (CHP) İl Baş-
kanı İlksen Özalper, Yunusemre

Belediye Başkan Yardımcıları
Ali Kuyumcu, Emine Özge Ars-
lan, Mehmet Mesut Doğan, Ali
Gök, Yunusemre Belediyesi
Özel Kalem Müdürü Seyit Ali
Özmen, Kültür işleri Müdürü
Yasemen Sarar Şıktaş, CHP
Yunusemre İlçe Başkanı Meh-
met Arslan,  CHP Yunusemre
Kadın Kolları Başkanı Sevinç
Çevik ve şiirseverler katıldı.
Sunuculuğunu Aytekin Kara-
paça’nın yaptığı anma etkinli-
ğinde katılımcı şairler Ragıp
Özcan, Suna Tunç, Jiyan
Polat, Zafer Baykal, Şevket
Karakış, Şerife Çimen, Salih
Erdoğan ve Zeynel Yaşar ses-

lendirdikleri şiirler ile ünlü şair-
leri yad etti. Sanatçı Cengiz
Onur ise seslendirdiği türküler
ve ezgiler ile keyifli anlar ya-
şattı. Etkinlikte konuşan Yunu-
semre Belediye Başkan
Yardımcısı Emine Özge Ars-
lan, gecede yaptığı konuş-
mada kültür ve sanat
etkinliklerine büyük önem ver-
diklerini belirtti. Arslan konuş-
masında, “Manisa’da yıllardır
özlemini duyduğumuz sanat
ve kültür etkinliklerine göreve
geldiğimiz ilk günden büyük
önem verdik ve vermeye de
devam edeceğiz” dedi. 

Haber merkezi

Nazım Hikmet ve Ahmed Arif şiirlerle anıldı



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 238 72 77

COŞKUN ECZANESİ 
0236 237 52 58

PINAR ECZANESİ 

ERDEM ECZANESİ 

0236 232 74 02

0236 237 32 95

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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GÜRSEV ECZANESİ 
1956 - Elvis Presley yeni şarkısı "Hound Dog"u televizyonda The Milton Berle Show'da
tanıttı, Show sırasında yaptığı kışkırtıcı kalça hareketleri o devirde seyirciler tarafından
müstehcen bulundu.
1957 - Gülhane Askerî Tıp Akademisi teşkilatlandırıldı.
1963 - Birleşik Krallık Savaş Bakanı John Profumo karıştığı bir seks skandalı yüzünden
görevinden istifa etmek zorunda kaldı. (Profumo Skandalı)
1977 - Ev kullanımına uygun ilk pratik kişisel bilgisayar olan Apple II satışa sunuldu.
1981 - Genel ahlak kurallarını bozduğu gerekçesiyle eşcinsellerin sahneye çıkması başta
İstanbul olmak üzere bazı valiliklerce yasaklandı.
1983 - 12 Eylül Darbesi'nin 47 ve 48. idamları: 7 Eylül 1979'da Manisa Turgutlu'da fırın
basıp 4 sol görüşlü fırıncıyı öldüren sağ görüşlü militanlar Halil Esendağ ve Selçuk Du-
racık, idam edildi.

GÜNÜN OLAYI

Salihli’de sokak köpeklerine 
Cansu MERİÇ
TÜRKİYE genelinde sokak

köpeklerinin uyutulup uyutul-
maması tartışmaları sürerken,
Manisa'nın Salihli ilçesi CHP'li
Belediye Başkanı Mazlum
Nurlu, bu konudaki endişelerini
dile getirdi. Başkan Nurlu,
sokak köpeklerinin uyutulma-
sını öngören yasa tasarısına
karşı olduklarını ve bu tasarının
sahipsiz hayvanlar için uygun
bir çözüm olamayacağını be-
lirtti.

BELEDİYE 
KISIRLAŞTIRMA YAPIP 
YAŞAM ALANI KURACAK!
Nurlu, Salihli’deki 1 yıl içeri-

sinde 2 bin kısırlaştırma yapıla-

cağını ve ardından hayvanlar
için doğal yaşam alanları kuru-
lacağını açıkladı.

Nurlu yaptığı açıklamada,
“Bildiğiniz üzere, son günlerde
gündeme gelen köpeklerin
uyutulması ile ilgili yasa tasarısı,
bizleri derinden endişelendir-
mektedir. Bu tasarının, sahipsiz
hayvanlarımıza yönelik bir
çözüm olamayacağına inanıyo-
ruz ve bu nedenle tasarının kar-
şısında durduğumuzu sizlerle
paylaşmak istiyorum. Bizler,
hayvanların yaşam haklarına
saygı duyan, onların refahını
gözeten bir yönetim anlayışı
benimsiyoruz. Geçmiş dö-
nemde, maalesef 5 yıl gibi uzun

bir sürede sadece 1788 kısır-
laştırma işlemi gerçekleştiril-
miş. Bu sayının, sorunun
büyüklüğü karşısında yetersiz
olduğunu biliyoruz. Ancak biz,
bu sorunun ciddiyetinin farkın-
dayız ve daha etkin çözümler
üretmek için kararlıyız. Beledi-
yemiz bünyesine kattığımız
uzman veterinerlerimizle bir-
likte, önümüzdeki bir yıl bo-
yunca tam 2000 kısırlaştırma
işlemi gerçekleştirmeyi planlı-
yoruz. Bu sayede, sokak hay-
vanlarının kontrolsüz
üremesinin önüne geçerek,
daha sürdürülebilir ve insancıl
bir çözüm sağlayacağız. Ay-
rıca, kısırlaştırma işlemlerinin

ardından sahipsiz hayvanlarımı-
zın yaşam kalitesini artırmak
amacıyla doğal yaşam alanları
oluşturmayı hedefliyoruz. Bu
alanlarda, gönüllülerimizle bir-
likte, kısırlaştırma işlemleri ta-
mamlanan dostlarımızın güvenli
ve sağlıklı bir şekilde yaşamla-
rını sürdürebilmelerini sağlaya-
cağız. Hayvanlarımızın, doğal
ortamlarına uygun, sevgi ve il-
giyle donatılmış bu alanlarda
yaşamaları için elimizden geleni
yapacağız. Gelin, hep birlikte
sahipsiz hayvanlarımıza sahip
çıkalım, onların sesi olalım. On-
lara daha iyi bir gelecek sun-
mak için el ele verelim.”
ifadelerini kullandı.

çözüm bulundu!

“Sibergöz-43” ile 54 şüpheli yakalandı   
İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya,

15 ilde “Yasa Dışı Bahis ve Nitelikli
Dolandırıcılık” suçlarına yönelik Jan-
darma tarafından düzenlenen “Si-
bergöz-43” operasyonlarında 54
şüphelinin yakalandığı açıkladı.   

Bakan Yerlikaya, sosyal medya
platformu X hesabından yaptığı
paylaşımda, Jandarma Genel Ko-
mutanlığı Siber Suçlarla Mücadele

Daire Başkanlığı koordinesinde; İl
Jandarma Komutanlıklarınca Muğla,
Manisa ve Antalya merkezli Mersin,
Adana, Osmaniye, Kayseri, Eskişe-
hir, Diyarbakır, Gaziantep, Tekirdağ,
İstanbul, Ankara, İzmir ve Samsun
olmak 15 ilde gerçekleştirilen “Si-
bergöz-43” operasyonlarında 54
şüphelinin yakalandığı açıkladı. Yer-
likaya, şüphelilerin hesaplarında ya-

pılan incelemelerde yaklaşık 313
milyon TL işlem hacmi  tespit edildi-
ğini belirtti. 

Operasyonlar sonucunda 2 adet
ruhsatsız tabanca,147 adet tabanca
mühimmatı, çok sayıda bilgisayar,
telefon, simkart ve taşınabilir bellek,
banka/kredi kartı ile çok miktarda
döviz ve Türk Lirasına el konuldu.
İHA

Market denetimleri sıklaştırıldı
MANİSA Ticaret İl

Müdürlüğü ekipleri, mar-
ketlerdeki temel gıda ve
ihtiyaç ürünlerine yönelik
fahiş fiyat ile etiket dene-
timlerini sıklaştırdı. 

Manisa Ticaret İl Mü-
dürlüğü ekipleri, kent ge-
nelindeki marketlerde
kapsamlı denetimler ger-
çekleştirdi. Bu denetim-
lerde ürünlerin etiket ve
kasa fiyatları karşılaştırıla-
rak, evrak kontrolleri ya-
pıldı. Ayrıca, ürünlerin 3
aylık alış ve satış fiyatları

da incelendi. Bu
denetimlerin, tü-

ke-
ticilerin

korunmasını sağlamak ve
piyasa düzenini korumak
amacıyla gerçekleştirildiği
vurgulanarak, denetimle-
rin il genelinde devam
edeceği belirtildi. İHA

Manisa'da termometreler plakayı gördü 
MANİSA'DA Yaz mev-

siminin birden gelmesi ne-
deniyle vatandaşlar
bunaltıcı sıcaklarla boğu-
şurken termometreler 45
dereceyi gördü. 

Manisa'da yaz mevsimi
geçtiğimiz yıllara göre
erken geldi. Hava sıcaklık-
larının dün itibariyle hızla
artması vatandaşların güç-
lük yaşamasına neden
oldu. 45 dereceyi bulan
hava sıcaklığında dışarı
çıkmak zorunda kalan va-
tandaşlar zorluk yaşarken
bazı vatandaşlar daha
fazla dayanamayarak ken-
dilerini park ve bahçelere
attı. Kentin çeşitli noktala-
rında bulunan çeşmelerde

yüzlerini yıkayarak serinle-
yen vatandaşlar ağaç altla-
rında boğucu sıcaklığın
geçmesini bekledi. 

Meteoroloji Genel Mü-
dürlüğünden alınan veri-
lere göre 7 Haziran Cuma
gününe kadar devam et-

mesi beklenen sıcaklıklar
yerini mevsim normallerine
bırakacak. İHA
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EGE Bölgesi’nin önemli ta-
rımsal üretim merkezlerinden
Manisa’nın Salihli ilçesinde
yüzde 75 Bakanlık destekli eki-
len arpa hasadına başlandı.   

Tarım ve Orman Bakanlığı
Bitkisel Üretim Genel Müdürlü-
ğünce desteklenen “Tarım Ara-
zilerinin Kullanımının
Etkinleştirilmesi Projesi”
(TAKEP) kapsamında dağıtılan
arpa tohumlarının hasadı Salih-
li’de başladı. Yüzde 75 hibe ile
desteklenen proje; Ege Tarım-
sal Araştırma Enstitüsünce
temin edilen Egebeyi ve Ata-
beyi arpa tohumlarının 62 üreti-
ciye dağıtımı ile

gerçekleştirilmişti. 
Öte yandan 30 ton arpa

tohumunun dağıtıldığı Salihli’de

proje de toplam bin 200 dekar
alanda ekim gerçekleştirilmişti.
İHA

Yüzde 75 hibe destekli arpa hasadı başladı   

EğİTİm-BİR-SEn Manisa İl
Temsilciliği tarafından Manisa İl
Milli Eğitim Müdürlüğü önünde
düzenlenen basın açıklama-
sında Öğretmenlik Meslek Ka-
nununun ayrıştırıcı değil
kapsayıcı olması vurgulanarak
kanunun eğitimcileri bölme-
mesi gerektiği ve hakların yarım
kalmaması istendi.   

Manisa Eğitim-Bir-Sen
Manisa Şube Başkanı Halil Kal-
lat ve öğretmenler Manisa İl
Milli Eğitim Müdürlüğü önünde
basın açıklaması düzenledi.
Geniş katılımla yapılan basın
açıklamasında konuşan Memur
Sen Manisa İl Temsilcisi ve Eği-
tim-Bir-Sen Manisa Şube Baş-
kanı Halil Kallat, "Bugün
buraya, yüksek sesle; 'Öğret-
menlik meslek kanunu, ayrıştı-
rıcı değil kapsayıcı olmalı,
eğitimcileri bölmemeli, haklar
yarım kalmamalı.' demek için
toplanmış bulunuyoruz. Uzun
yıllar ihtiyaç haline gelen ve yıl-
larca talep ettiğimiz Öğretmen-
lik Meslek Kanunu, nihayet
bundan iki yıl önce çıkarılmıştı.
Ancak ne yazık ki çıkarılan
kanun, bütün uyarılarımıza rağ-
men ihtiyacı karşılayacak şe-
kilde düzenlenmemiş, daha ilk
uygulamasında yetersizliği or-
taya çıkmıştı. Kapsamı dar tu-
tulmuş; şube müdürlerini, ilçe
Milli Eğitim Müdürlerini, İl Milli
Eğitim Müdür Yardımcılarını,
bakanlık ve eğitim müfettişle-
rini, şahsa bağlı uzmanları ve
araştırmacıları kapsam dışı bı-
rakan mevcut kanunun bir
kısım maddeleri ise Anayasa
Mahkemesi tarafından iptal
edilmişti. Bu günlerde yetersiz-
liği açık ve iptal edilen madde-
leri ile uygulama şansı
kalmayan kanunun yeniden dü-
zenlenmesi ve bu sefer kap-
samı geniş, şiddete yaptırım
içeren ve eğitimcilerin tamamını
memnun edecek bir kanun ta-

sarısı, TMBMM gündemine
gelsin istiyoruz." dedi. 

"DÜğmE BAŞTAn
YAnLIŞ İLİKLEnmİŞ" 

Adaletin tüm kamuya
hakim olmasını istediklerini be-
lirten Kallat, "Ülkemizin kamu
personel sistemi, kamu politi-
kasının belirlenmesi, yürütül-
mesi ve düzenlenmesi
konusunda şef, şube müdürü,
daire başkanı, genel müdür
şeklinde hiyerarşik sıralanan
yönetim hizmetleri kadro grubu
şekilde tasarlanmıştır. Nitekim
kariyer uzmanlığından şef ve
daha üstü kadrolara uzanan bir
mesleki kariyer ve görevde
yükselme silsilesi kurgulanmış-
tır. Ancak yönetim hizmetleri
kadro grubuna görev, yetki ve
sorumluluklarının genişliğiyle
uyumlu olmayacak şekilde sı-
nırlı özlük hakları ve yetkileri ve-
rilmiştir. Hiyerarşik olarak
kendilerine bağlı ve yönetim,
karar alma, uygulamaya
koyma, hesap verme sorumlu-
luğu bulunmayan diğer kamu
görevlilerinden çok da farklılaş-
tırılmamış bir seviyede özlük
haklarının verildiği görülmekte-
dir. Mevcut Öğretmenlik Mes-
lek Kanunu’nda da kanunun
kapsamı yönüyle düğme daha
baştan yanlış iliklenmiş; uzman
öğretmenlik ve başöğretmenlik
unvanları, eğitim öğretimin içe-
risinde bilfiil bulunan ve çoğun-
lukla da öğretmenlik ünvanını
kazanılmış hak olarak uhde-
sinde bulunduran şube müdür-
leri ile dengi ve üstü kadrolarda
bulunanlar, fiilen öğretmenlik
yapmadıkları ve genel idare
hizmetleri sınıfına dahil olmaları
gibi gerekçelerle kariyer basa-
makları sınavına girmelerine
dahi imkan tanınmamıştır. İşte
bugün burada toplanmamızın,
hep birlikte ses vermemizin,
ortak iradeyle söz söylememi-
zin nedeni; eğitim yönetiminin

yükünü omuzlayan, sorunları
sırtlayan millî eğitim uzmanı,
Bakanlık müfettişi, il millî eğitim
müdürü ve yardımcısı, ilçe millî
eğitim müdürü, araştırmacı,
şube müdürü, eğitim müfettişi,
eğitim müfettiş yardımcısı, eği-
tim uzmanı kadrolarında görev
yapanlardan aranan hizmet sü-
resini tamamlayanlara da
uzman öğretmenlik/başöğret-
menlik unvanına dayalı hakların
tanınmamasını protesto etmek,
Öğretmenlik Meslek Kanunu
tasarısında bu konudaki deği-
şiklik talebini ve ihtiyacını hay-
kırmaktır. Anayasa
Mahkemesi’nin kısmî iptal ka-
rarı sonrası, Bakanlığın girişi-
miyle yeni bir Öğretmenlik
Meslek Kanunu tasarısı hazır-
landığını, Cumhurbaşkanlığında
son şekli verilen tasarının
TBMM’ne sevk edileceğini bili-
yoruz. Ancak taslağın görüşül-
düğü süreçte, çeşitli
bahanelerle eğitim çalışanları
arasında ayrımcı ve dışlayıcı
bakış açısının devam ettiril-
meye çalışıldığını görmekteyiz.
Şube müdürü veya üstü kadro-
larda bulunan personelin büyük
bir çoğunluğunun diğer bakan-
lıklardan farklı olarak öğretmen
kökenli olduğu, öğretmenlik

ünvanlının bu kişiler yönünden
kazanılmış bir hak, hak edilmiş
bir unvan, yetkinliğe sahip bir
meslekî tecrübe olduğu unutul-
mamalıdır. Yine söz konusu
kadrolarda bulunanların eğitim-
öğretim kamu hizmetinin nite-
liği gereği eğitim ve öğretimden
ayrıştırılması mümkün bulun-
mayan eğitim yönetimi ve de-
netimi faaliyetlerini icra ettikleri,
bulundukları kurumların sadece
bir idarî faaliyet yürütülen yerler
değil eğitim kurumlarını ta-
mamlayan yapılar oldukları, kı-
saca bizatihi eğitim-öğretimin
içinde bulundukları göz ardı
edilmektedir." diye konuştu. 

"ÖZLÜK HAKLARI 
TAnImLAnmALI VE 
GELİŞTİRİLmELİ"

Öğretmenlik Meslek Kanu-
nu’nun, öğretmenlerin beklenti-
lerini karşılayacak bir içerikle
yeniden düzenlenmesi ama-
cıyla Eğitim-Bir-Sen olarak bir
kanun taslağı veya önerisi ha-
zırlayarak Millî Eğitim Bakan-
lığı’na, TBMM Başkanlığı’na,
Meclis’te grubu bulunan parti-
lerin yöneticilerine sunduklarını
hatırlatan Kallat, "Söz konusu
önerimizde şube müdürü,
dengi veya üstü eğitim yöne-
timi/denetimi kadrolarında bu-

lunanlara da kariyer basamak-
ları sürecinde unvan için baş-
vuruda bulunma hakkı
tanınmasını ifade etmiştik. Geli-
nen noktada, bu kadrolarda
bulunan eğitimcilerin,
uzman/başöğretmenlik unva-
nına ve haklarına sahip olmaları
yönündeki beklentilerinin mes-
lek kanunu içerisinde olması
noktasında artık daha fazla geç
kalınmamalıdır. Biz, meslek ka-
nununda, bütün eğitim çalışan-
larının statü ve unvan farkı
gözetilmeksizin aynı haklara
erişimlerinin mümkün hale gel-
mesini, özlük haklarının tanım-
lanmasını ve geliştirilmesini
istiyoruz." dedi.  

"DEVLETİn mEmURU 
ÖmK mAğDURU" 

Eğitim-Bir-Sen olarak, he-
defler ve gerçekler eğitimciyi
ayrıştırmayan bütünleştiren,
farklılaştırmayan eşitleyen, en-
gellemeyen destekleyen; eği-
timi ve eğitimciyi bütüncül,
eşit, adil ve hakkaniyete uygun
bir bakışla ele alan bir meslek
kanunu içeriğinin oluşmasının
mümkün ve elzem olduğuna
inandıklarını anlatan Kallat
açıklamasını şöyle tamamladı:
"Eğitimcinin hak ve yetkilerini
genişleten, ona destek olan bir

içerikle Öğretmenlik Meslek
Kanunu konusundaki beklenti
karşılanmalıdır. Eğitim-Bir-
Sen’in bu hususlar temelinde
katkı ve destek sunacağını bu
vesileyle bir kez daha temin ve
teyit ediyoruz. Siyasi iradeyi ve
TBMM’yi meslek kanununda
beklentileri karşılayan, millî
eğitim uzmanı, Bakanlık mü-
fettişi, il millî eğitim müdürü ve
yardımcısı, ilçe millî eğitim mü-
dürü, araştırmacı, şube mü-
dürü, eğitim müfettişi, eğitim
müfettiş yardımcısı, eğitim uz-
manı kadrolarında görev ya-
panlardan aranan hizmet
süresini tamamlayanlara da
uzman öğretmenlik başöğret-
menlik unvanına dayalı hakla-
rın tanınması konusunda adım
atmaya çağırıyoruz. Bu vesile
Öğretmenlik Meslek Kanunu
ve gündemimizde ve takibi-
mizde olan bazı konuları özet-
leyerek yüksek sesle diyoruz
ki; Öğretmenlik Meslek Ka-
nunu ekonomik krize kurban
edilmemelidir. Ek ders ücreti
artırılmalıdır. Uzman ve başöğ-
retmenlik kıdem süreleri söz
verildiği gibi 5 ve 10 yıl olmalı-
dır. Kademe ilerlemesinin dur-
durulması cezası katmerli ceza
haline gelmemelidir. Birinci de-
receye gelen bütün memurlara
3600 ek gösterge hayata geçi-
rilmelidir. Kadroya geçen öğ-
retmenler, kadrolu
öğretmenliğin özlük hakların-
dan faydalanmalıdır. Anayasal
bir hak olan aile bütünlüğü te-
minat altına alınmalıdır. Söz-
leşmeli öğretmenlik ve
öğretmen alımında mülakat
kaldırılmalıdır. Yardımcı Hiz-
metler Sınıfı kaldırılmalı, me-
murluğa sınavsız geçişin önü
açılmalıdır. İptal edilen Toplu
Sözleşme İkramiyesine çözüm
üretilmelidir. Kamudaki şeflerin
maaş dezavantajları giderilme-
lidir."  İHA

Öğretmenler, meslek kanunu için güçlerini birleştirdi 

TÜRKİYE Engelliler Meclisi
Sözcüsü Hüseyin Pehlivan en-
gelli çocukları olan ailelerinin
kendilerinden sonra çocukları-
nın bakımı konusunda endişe
ettiklerini belirtti. Bu konuda
özellikle bütün yükün annelerin
omuzlarında olduğunu kayde-
den Pehlivan, "Engelli biriyi olan
ailelerin mutlaka ve mutlaka re-
habilite edilmeleri, psikolojik
destek almaları büyük önem ta-
şımaktadır." dedi.   

Geçtiğimiz günlerde Bur-
sa'da bir annenin engelli çocu-
ğunu öldürdükten sonra intihar
etmesinin kendilerini bir kez
daha derinden sarstığını kayde-
den Türkiye Engelliler Meclisi
Sözcüsü Hüseyin Pehlivan bu
tip olayların ne ilk ne de son ola-
cağına dikkat çekerek yapılması
gerekenlerden bahsetti.  Türkiye
Engelliler Meclisi Sözcüsü Hü-
seyin Pehlivan açıklamasında
şu ifadelere yer verdi: "Çok
yakın zamanda 'Bursa'da bir
anne, engelli çocuğunu öldür-
dükten sonra intihar etti' habe-
riyle sarsıldık, üzüldük ve
konuyla ilgili basın açıklamasını
yapmamızın gerekli olduğu ka-
naatine vardık. Devletimiz, geli-
nen süreçte sosyal bir devlet
anlayışıyla engelli bireylerin ba-

kımı ve ekonomisine katkı sağ-
lamak amacıyla çıkan yasalar
doğrultusunda ciddi çalışmalar
yapmaktadır. Bunu yadsıyama-
yız. Ancak ne yazık ki sahadaki
uygulamalardaki eksiklikleri
bizler biliyoruz, engelli
aileleri biliyor ve her
fırsatta bunları gerek
Türkiye Engelliler
Meclisindeki ge-
rekse engelli alanla-
rına hizmet eden
sivil toplum kuruluş-
larındaki gönüllü ola-
rak çalışan
arkadaşlarımızla bunları
dile getirmeye çalışıyoruz.
Ancak demek ki sesimiz duyul-
muyor, ya da duyanlar duyduk-
larına sağır, gördüklerine kör,
bildiklerine duyarsız kalıyorlar.
Ülkemizde artan nüfus ile bir-
likte engelli doğan ya da sonra-
dan engelli olan sayısı da
beraberinde artıyor. Peki bun-
lara karşı gerekli tedbirler alını-
yor mu, planlamalar yapılıyor
mu? İşte konunun özeti aslında
bu. Bugün ekonomik durumu
olmayan ailelerin engelli çocuk-
larının bakımı için mevcutta olan
devletimize ait engelli bakım
merkezleri yetersizdir. Bu ne-
denle de bu bakım merkezlerine

yapılan kayıtlarda ön-
celikler vardır. Hiç ba-
kacak kimsesi

olamayan yaşı büyük
engelli bireyler önceliklidir.

Anne veya babası olanlara
sıra çok zor gelmektedir ki uy-
gulamada en yüksek oranda bu
iş anneye kalmaktadır ve anne
tamamen yalnızlaşmaktadır.
Bursa’da yaşanan olay bir ilk
değildir. Araştırıldığında geç-
mişte de böylesi intihar vakala-
rına rastlamaktayız. Artık
vicdanlarımızı sorgulamalıyız.
Bu sorun sadece engelli bireyle-
rin ve ailelerinin sorunu değildir.
Bu sorun toplumun sorunudur,
insanlığın sorunudur. Toplumsal
barışın sağlanması için öteki-
leştirmeden, muhtaç etmeden
çözümler üretilmelidir ve bu
çözüm çalışmalarında bizler
gibi sivil gücün, sivil toplumun

fikirlerine düşüncelerine kulak
verilmeli, hatta dahil edilmelidir.
Hep söylüyoruz; engelli biriyi
olan ailelerin mutlaka ve mut-
laka rehabilite edilmeleri, psiko-
lojik destek almaları büyük
önem taşımaktadır. Yalnızlaşa-
rak devam eden bir yaşama
insan ne kadar dayanabilir ki?
Siz biliyor musunuz? Bir engelli
annenin duası nedir? Evladım
benden sonraya kalmasın,
ziyan olmasın. Unutmayalım ki,
ne kendi geleceği, ne de evla-
dının geleceği için kaygılanma-
yan, mutlu huzurlu anneler
toplumuzun mimarlarıdır. Bur-
sa’da yaşanan bu içler acısı
olayın tekrarlanmaması için
tüm ilgili kurumların ivedilikle
harekete geçmesini istiyoruz.
Bu konuda bizler her zaman
devletimizin yanında sorumlu-
luk almaya hazırız." İHA

Engelliler bakım merkezlerinin sayısının artırılmasını istiyor   

TÜRKİYE Emekli Astsubaylar Derneği Salihli İlçe Başkan-
lığı (TEMAD) genel kurulunda yeni başkan Ali Bayın oldu.   

TEMAD Salihli İlçe Başkanlığı olağan genel kurulunu mer-
kez binasında gerçekleştirdi. Divan başkanlığını Ali Nihat Çe-
lik’in yaptığı genel kurulda tek liste ile yapılan seçimlerde
başkanlığa Ali Bayın seçildi. 

Göreve seçilmekten duyduğu memnuniyeti dile getiren
TEMAD Salihli İlçe Başkanı Bayın, “Üye ve meslektaşlarımızın
haklarının aranması ve alınması için çabalarımızla birlikte sos-
yal hayatın bir parçası olarak diğer faaliyetlerimiz de sürecek.
Genel Merkez ve şubelerle birlik beraberlik içinde çalışmaya
devam edeceğiz" dedi. 

Ali Bayın Başkanlığı’ndaki TEMAD Salihli İlçe yönetimi Er-
doğan Çakır, Nizamettin Akça, Orhan Sümekçi ve Özkan Ay-
dın’dan oluştu. İHA

Salihli TEMAD’ın yeni 
başkanı Ali Bayın oldu   
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MANİsA Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, ‘Manisa Tarzanı Çevre
Günleri’ etkinlikleri kapsamında
düzenlenen, Tarihçi, Yazar Pelin
Batu’nun moderatörlüğünü
yaptığı ‘Manisa Tarzanı’na
Genç Bakış’ söyleşisinde Mani-
salı gençlerle buluştu. Öğrenci-
lere çamaşır kafe, öğrenci
lokantası, güne merhaba çor-
bası gibi müjdeler veren Baş-
kan Ferdi Zeyrek, öğrencilerin
sosyal hayattaki sıkıntılarını bil-
diğini, öğrencilerin istedikleri
sosyal yaşantıyı kendilerine
sağlamak için çalışacaklarını
söyledi.   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından düzenlenen ve
Manisa Tarzanı Ahmet Bed-
evi’nin ölümünün 61’inci yılında
anıldığı ‘Manisa Tarzanı Çevre
Günleri’ etkinlikleri, ‘Manisa
Tarzanı’na Genç Bakış’ söyle-
şisi ile devam etti. Moderatör-
lüğünü Tarihçi ve Yazar Pelin
Batu’nun yaptığı söyleşide Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mimar Ferdi Zeyrek,
öğrencilerle buluştu. Pelin Ba-
tu’nun sorularını yanıtlayan
Başkan Ferdi Zeyrek önemli
açıklamalarda bulundu. 

“MANİsA’NIN 
DEĞERLERİNİ GÜN 

YÜZÜNE ÇIKARTMAK 
İÇİN KAYGI DUYAN

BİRİYİM” 
‘Manisa Tarzanı Çevre

Günleri’ etkinliklerine değinen
Başkan Ferdi Zeyrek, “Ahmet
Bedevi’nin hayal ettiği bir Ma-
nisa var. Yeşil bir Manisa ve ya-
şanılabilen bir kent hayali var.
Yarınlara bunu aktarmak isti-
yordu. Biz onun vizyonunu,
onun hayallerini gerçekleştir-
mek adına bu haftayı Yeşil Ma-
nisa Çevre günleri ve Ahmet
Bedevi haftası olarak geçiriyo-
ruz. Ayrıca bugün Manisa’mda

ilk defa yapılan ‘Yeşil Manisa
Zirvesi’ oluşturduk. 3 günün
sonunda çok güzel bir çalıştay
olacak ve rapor halinde Mani-
sa’mda olan herkesle bunu
paylaşacağım. Manisa’nın de-
ğerlerini gün yüzüne çıkartmak
için ve bu değerleri herkesle
paylaşmak için kaygı duyan bi-
riyim” ifadelerini kullandı. 

“BİR KİŞİNİN KAZANIP 
ŞEHRİN KAYBETTİĞİ 

sEÇİME BEN YOKUM” 
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, söyleşide öğrencilerle
gerçekleştirdiği sohbetleri de
anlattı. Üniversite öğrencileri
için gerçekleştirilen ücretsiz
ring seferlerine de değinen
Başkan Ferdi Zeyrek, “Bizim
öğrenci yurtlarımız ve üniversite
arasında bir yol var. Bu yolda
ücretsiz ring hattı sağladık. Bir
belediye için çok da basit yapı-
labilecek bir şey. Ama bugüne
kadar kimsenin aklına gelme-
miş. O ring hattı yolculuğuna
ben de öğrencilerimizle birlikte
katıldım. Öğrencilerimize, öğ-
renci gözünden Manisa nasıl
bir yer diye sordum. Ben onla-
rın kaygılarını çok iyi anlayabili-
yorum. Dedim ki ben cevap
vereyim bu soruya. Manisa öğ-
renci için çekilmez bir yer. Sos-

yal hayat olmayan bir yer. İlk fır-
satta İzmir’e kaçmak istediğiniz
bir yer. Birçok yokların olduğu
bir yer deyince öğrenci kardeş-
lerim anlatmaya başladı. Ben
bunun böyle olduğunu biliyo-
rum. Bir belediye başkanının
karnesi 31 Mart günü yapılan
seçimler değildir. Bir belediye
başkanının karnesi şehrin dışa-
rıda nasıl temsil edildiğidir. Ora-
daki öğrenci kardeşlerim kendi
şehirlerine gittiklerinde Ma-
nisa’yı bu şekilde anlatmaları
bizim karnemizin geçersiz not
aldığını gösterir. Seçimi kazan-
mak veya kaybetmek sadece
sonuçlardan bir tanesidir. Bir
kişinin kazanıp şehrin kaybet-
tiği bir seçime ben yokum” diye
konuştu. 

“İsTEDİKLERİ sOsYAL 
YAŞANTIYI KENDİLERİNE 

sAĞLAYACAĞIM” 
Üniversite öğrencilerine

yaşadıkları sosyal hayat sıkıntı-
larını bildiğini söylediğini belir-
ten Başkan Ferdi Zeyrek,
“Kütüphane eksikliğini, öğrenci
lokantalarının olması gerektiğini
ve öğrencilere yönelik projele-
rimi paylaştım kendileriyle.
Önümüzdeki dönem kendileri
için güne merhaba çorbasıyla
başlayacağız. Üniversitede bir
tane çamaşır kafe kuracağım.

Çamaşırlarını yıkamakta çok
büyük sıkıntılar yaşıyor yurtta
kalan öğrenciler. Yurdu yaşa-
mış biri olarak zaten bunları bi-
liyorsunuz. Çamaşır kafede
ücretsiz bir şekilde onların ça-
maşırlarını yıkayacağız. Hatta
ütü imkanı da vererek kendi
ütülerini de yapmalarını sağla-
yacağız. Bir süre sonra öğrenci
lokantaları kurulacak. Çok cüzi
miktara yemeklerini verebilece-
ğim. Onların istedikleri sosyal
yaşantıyı da kendilerine sağla-
yacağım. Manisa’nın bir tane
kültür merkezi yok. Onları ti-
yatro, sinema ve bale salonla-
rına kavuşturacağım. Benim
hayalimdeki Manisa’da bunlar
var. Benim hayalimdeki Mani-
sa’da şu var. Siz buradan ayrıl-
dıktan sonra gittiğiniz
şehirlerinizde ‘Manisa’da şunlar
var. Gelin hep birlikte Mani-
sa’ya gidelim’. Artık Manisa’da
yaşayan bir kişinin özlendiği
değil, özlenilen yerin Manisa ol-
ması benim en büyük hayalim
ve hedefim” dedi. 

“YERALTI sULARININ, 
TARIM ARAZİLERİNİN 

HARİTALARINI 
OLUŞTURACAĞIZ” 

Çevresel etkiye sahip pro-
jelere ve çalışmalara da deği-
nen Başkan Ferdi Zeyrek,

“Suyumuz çok değerli. Bunun
için ilk başta akademisyenler-
den oluşan 20 kişilik bir ekiple
birlikte çalışıyorum. Yaklaşık
1.5 aydır bu ekiple birlikte Ma-
nisa’nın yer altı sularının harita-
sını oluşturuyoruz. Hemen
akabinde ekilebilir tarım arazi-
lerinin haritasını oluşturacağız.
Toprak analiz haritasını oluştu-
racağız. Şu anda bir yazılım
başlattık. Bu haritalar doğru
tarım bilinçli ürün ve bizim des-
tekleyeceğimiz yerin neresi ola-
cağını gösterecekler. Bugün
buna müdahale etmezsem Ma-
nisa’mda 25 yıl sonra üzüm ye-
tişemez hale gelecek. Ben
bunu görmezden gelemem.
Bunun için çok ciddi bütçeler
ayırıyorum” ifadelerini kullandı. 

“sUYUMUZ ÇOK 
DEĞERLİ” 

Yağmur sularını toplama
havzalarını oluşturmak için ça-
lıştıklarını dile getiren Başkan
Ferdi Zeyrek, “Artık yağmur
suları direkt arıtmaya giden bir
olmayacak. Yağmur sularını
toplayıp yeşil alanların sulan-
masında kullanacağız. Yeni ya-
pılan sitelerin hepsinde yağmur
suyu toplama bölgeleri olacak.
Kendi peyzajlarında bunları
kullanacaklar. 

Arıtmalarda arıttığımız gri
suyu peyzaj sulamasında, halı
yıkamada, yol yıkamalarında
kullanılır hale getireceğiz.  Su
da çok ciddi bir indirim yaptık.
İlk 2 ton su 1 lira gibi sembolik
bir rakamdan verdik. Su bir in-
sani kullanım hakkı. Ama bu
indirimde bir ay sonra aldığım
verilerde şunu görüyorum. Va-
tandaşlarımız bir önceki aya
göre daha çok su kullanmaya
başladılar. Su ucuz diye suyu
boşa akıtmaya başladılar. Bu
kabul edilebilir bir şey değil. Bu
verileri Manisa’mla devamlı
paylaşacağım. Bunun önüne

geçmek zorundayız. Su ger-
çekten çok değerli” diye ko-
nuştu. 

“ÇÖP BİR ATIK 
DEĞİLDİR” 

Çöplerini ayrıştıran Mani-
salılar için suda bir indirim sağ-
lanacağını belirten Başkan
Ferdi Zeyrek, “Çöp bir atık de-
ğildir. Bir değerdir. Artık ayrıştır-
mamız gerekiyor. Çöplerini
ayrıştırarak bize teslim eden
vatandaşlarımıza Manisa kart
sayesinde suda bir indirim say-
layacağız. Özellikle bitkilerden
oluşan çöplerimiz kompost
ürünlere dönüşecekler. Biz onu
gübreye dönüştürdüğümüzde
oradaki ozon salınımını azaltı-
yoruz. Üretici gübreye para
vermiyor. Sadece bunun siste-
mini, ekolojik dengeyi kurmak
lazım. Bu dengeyi de biz kura-
cağız. 2-3 tane lokal bölge be-
lirledik” ifadelerini kullandı.
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek,
söyleşinin sonunda Manisalı
gençlerin sorularını yanıtladı.
Sorulara içtenlikle cevap veren
Başkan Ferdi Zeyrek, kendisini
dinleyen gençlerle yakından il-
gilendi. 

İNsANLIĞIN DOĞAL 
YAŞAMA ETKİLERİ 

REsİMLE ANLATILDI 
‘Manisa Tarzanı ve Çevre

Günleri’ etkinlikleri kapsamında
‘Doğaya Sevgi Sözümüz Var’
isimli resim sergisi de açıldı.
Sanatçı Figen Şimşek ve
Küçük Ressam Özay Zeynep
Güler’in eserlerinin yer aldığı
sergi 5 Haziran tarihine kadar
ziyaretçilere açık olacak. Sergi-
deki çalışmalar hakkında bilgi
veren Sanatçı Figen Şimşek,
insanoğlunun doğal yaşama
etkilerini anlattığını belirtirken
‘Savaş Değil Soykırım’ adlı ça-
lışmasıyla İsrail'in soykırımını
lanetlediğini belirtti.  İHA

Manisa’ya kent lokantaları geliyor   

ŞEHZADELER Belediyesi
Fen İşleri, Temizlik İşleri ve
Park Bahçe Müdürlüğü ekip-
leri, ilçenin 67 mahallesinde
kapsamlı çalışmalarına hız kes-
meden devam ediyor. Belediye
ekipleri, mahallelerin ihtiyaç
duyduğu her alanda titizlikle
görev yaparak, Şehzadeler hal-
kına daha yaşanabilir bir ortam
sunmak için büyük bir özveriyle
çalışıyor. Fen İşleri Müdürlüğü,
yol bakım ve onarım çalışmala-
rından altyapı yenilemelerine
kadar geniş bir yelpazede hiz-
met sunuyor. Özellikle yağışlı
havalarda sorun teşkil eden
yolların bakımını hızla gerçek-
leştiren ekipler, vatandaşların
güvenliğini ve konforunu ön
planda tutuyor. Ayrıca, yeni yol
yapım projeleriyle ulaşımı daha
da kolaylaştırmayı hedefliyor.

Temizlik İşleri Müdürlüğü ise
mahallelerin temizliği konu-
sunda yoğun mesai harcıyor.
Çöp toplama hizmetlerinin yanı
sıra sokakların yıkanması, park
ve bahçelerin temizliği gibi pek
çok alanda faaliyet gösteren
ekipler, çevre kirliliğini en aza
indirmeyi amaçlıyor. Düzenli
aralıklarla yapılan bu çalışmalar
sayesinde, Şehzadeler ilçesi
daha temiz ve sağlıklı bir görü-
nüme kavuşuyor.

Park Bahçe Müdürlüğü

ekipleri de ilçenin yeşil alanla-
rını koruma ve geliştirme çalış-
malarını aralıksız sürdürüyor.
Mevsimsel çiçek dikiminden
ağaç budama işlemlerine,
parkların bakımından yeni yeşil
alanların oluşturulmasına kadar
pek çok projeyi hayata geçiren
müdürlük, Şehzadeler halkına
nefes alabilecekleri alanlar su-
nuyor. Ayrıca, çocuk oyun alan-
larının yenilenmesi ve bakımı
da Park Bahçe Müdürlüğü’nün
öncelikleri arasında yer alıyor.

“AMACIMIZ 
ŞEHZADELER’İ MODERN 

BİR KENT YAPMAK”
Şehzadeler Belediye Baş-

kanı Gülşah Durbay çalışmalar

ile ilgili yaptığı açıklamada,
“Mahallelerimizin ihtiyaçlarına
yönelik çalışmalarımızı aralık-
sız sürdürüyoruz. 

Amacımız, Şehzadeler’i
daha yaşanabilir ve modern

bir kent yapmak. Bu doğrul-
tuda Fen İşleri, Temizlik İşleri
ve Park Bahçe Müdürlüğü
ekiplerimize özverili çalışma-
ları için teşekkür ediyorum”
dedi. Haber merkezi

Şehzadeler 67 mahallede çalışmalarını sürdürüyor

EĞİTİM Bir Sen Manisa 1
Nolu Şube Başkanı Halil
Kallat, 2024 yılı sen-
dika mutabakat
sayılarına göre,
Manisa gene-
linde üye sayı-
sının bir önceki
seneye göre
artarak, daha
önceki 14 yılda
olduğu gibi bu yıl
da yetkinin Eğitim
Bir Sen’de olduğunu
belirtti.   

Bir önceki sene mutaba-
kat döneminden bu za-

mana kadar Manisa
genelinde 266 kişi-

nin daha güçle-
rine güç kattığını
vurgulayan Eği-
tim Bir Sen Ma-
nisa 1 Nolu
Şube Başkanı
Halil Kallat, top-

lam 6 bin 27 üye
ile Manisa gene-

linde Eğitim Öğretim
ve Bilim Hizmetleri Ko-

lunda Örgütlü 52 sendikanın
üyelerinin yüzde 40 oranında
Eğitim Bir Sen’li olduğunu ve
yetkili olarak eğitim çalışanla-
rının bu güvenine layık olmak
için daha çok çalışacaklarını
söyledi. 

Kallat, bu sene de yetki-
nin devam etmesi başarı-
sında emek ve gönül veren
tüm üyelere teşekkür ederek,
Eğitim Bir Sen ailesi olarak,
eğitim çalışanları için müca-
deleye her daim devam ede-
ceklerini vurguladı.  İHA

Manisa'da yetki bu sene de Eğitim-Bir-Sen'de   
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ege İhracatçı Birlikleri (EİB),
Mayıs ayında yüzde 8 artışla 1
milyar 686 milyon dolarlık ihra-
cat gerçekleştirdi. EİB’nin 2024
yılının Ocak-Mayıs döneminde
ihracatı 7 milyar 696 milyon
dolar olurken, son 1 yıllık dö-
nemdeki ihracatı 18 milyar 349
milyon dolara ilerledi.   

207 milyon dolarlık ihra-
cata imza atan Ege Demir ve
Demirdışı Metaller İhracatçıları

Birliği zirvedeki yerini korurken,
Ege Su Ürünleri ve Hayvansal
Mamuller İhracatçıları Birliği
yüzde 4 artışla 146 milyon do-
larlık döviz getirisiyle ikinci ve
Ege Hazırgiyim ve Konfeksiyon
İhracatçıları Birliği yüzde 18 ar-
tışla 139 milyon dolarlık ihra-
catla üçüncü sıranın sahibi
oldu.  Ege Maden İhracatçıları
Birliği Mayıs ayında en fazla
artış gösteren sektör olarak ih-

racatını yüzde 37 artışla 135
milyon dolara taşıdı. Ege Yaş
Meyve Sebze İhracatçıları Bir-
liği ise Mayıs ayını yüzde 11 ar-
tışla 100 milyon dolar ihracatla
geride bıraktı. Ege Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Ma-
mulleri İhracatçıları Birliği,
yüzde 1 artışla 85 milyon dolar-
lık ihracat gerçekleştirdi. Ege
Kuru Meyve ve Mamulleri İhra-
catçıları Birliği 2024 yılı Mayıs

ayında ihracatını yüzde 15 ar-
tışla 81 milyon dolara çıkardı.
Ege Mobilya Kağıt ve Orman
Ürünleri İhracatçıları Birliği
Mayıs ayında yüzde 3 artış hı-
zıyla 78 milyon dolarlık ihracat
rakamını kayda aldı. Ege Tütün
İhracatçıları Birliği ihracatını 74
milyon dolara, Ege Zeytin ve
Zeytinyağı İhracatçıları Birliği
ihracatını 56 milyon dolara ta-
şıdı. Ege Tekstil ve Hammad-
deleri İhracatçıları Birliği, Mayıs
ayında 33 milyon dolarlık, Ege
Deri ve Deri Mamulleri İhracat-
çıları Birliği ise ihracatını 12 mil-
yon dolarlık dövizi Türkiye’ye
kazandırmayı başardı. 

103 üLKe Ve BÖLgeye 
iHRACATımıZı 

ARTıRmAyı BAŞARDıK 
Ege İhracatçı Birlikle-

ri’nden yapılan sanayi ürünleri
ihracatı yüzde 11 artışla 922
milyon dolar olarak gerçekleşti.
Tarım sektörlerinin ihracatı 629
milyon dolara yükseldi. Ege İh-
racatçı Birlikleri çatısı altındaki
12 ihracatçı birliğinin 7 tanesi
performansını aştı. EİB 2024 yılı

Mayıs ayında 187 farklı ihraç
pazarına ulaştı ve 103 ülke ve
bölgeye ihracatını artırmayı ba-
şardı. EİB’nin Avrupa Birliği’ne
ihracatı 2024’ün Mayıs ayında
723 milyon dolarlık hacme ula-
şırken toplam ihracatında Av-
rupa kıtasının payı ise yüzde 50
olarak kayıtlara geçti. EİB’nin
ihracatındaki ilk beş ülke; Al-
manya’ya 162 milyon dolar,
ABD’ye yüzde 104 milyon
dolar, Birleşik Krallık’a yüzde
15 artışla 90 milyon dolar, İtal-
ya’ya 88 milyon dolar, İs-
panya’ya 81 milyon dolar
olarak gerçekleşti. 

ege BÖLgesi’nin
iHRACATı 2 miLyAR 
714 miLyOn DOLAR 

Ege Bölgesi, 2024 yılının
Mayıs ayında ihracatını 2 mil-
yar 714 milyon dolara taşıdı.

İzmir, Ege Bölgesi ihracatına 1
milyar 494 milyon dolarlık katkı
sağlarken, bu ihracatın 285
milyon dolarlık dilimi Ege Ser-
best Bölgesi ve İzmir Serbest
Bölgesi’nden geldi. 2024 yılı
Mayıs ayında Manisa, 484 mil-
yon dolarlık performans ortaya
koyarken, Denizli 416 milyon
dolarlık ihracatla Manisa’yı
takip etti. Muğla ihracatını 105
milyon dolara ilerleterek Ege
Bölgesi illeri arasında dör-
düncü sıraya adını yazdırdı.
Ege Bölgesi ihracatına, Balıke-
sir ise 71 milyon dolarlık katkı
sağladı. Ege Bölgesi illerinden
Aydın 88 milyon dolarlık, Kü-
tahya 38 milyon dolarlık ihra-
cat yaparken, Uşak Mayıs
ayında 25 milyon dolar, Afyon-
karahisar 29 milyon dolar ihra-
cata imza attı.  iHA

Ege Bölgesi’nin ihracatı 
2 milyar 714 milyon dolar 

ZeyTin ve tütünüyle ol-
duğu kadar kirazıyla da adın-
dan söz ettiren Akhisar’da kiraz
hasadı başladı.  Hasat çalışma-
larını yerinde inceleyen İl Mü-
dürü Metin Öztürk, üreticilerle
birlikte kiraz hasatı gerçekleş-
tirdi. Üreticilerle sohbet eden İl
Müdürü Öztürk, onların görüş
ve taleplerini dinledi. Kiraz alım
yerine geçen Metin Öztürk, bu-
rada satış aşamasında yürütü-
len çalışmaları yerinde inceledi.

Hasat programına, Akhisar
Kaymakamı Murat Kütük, Ma-
nisa İl Tarım ve Orman Müdürü
Metin Öztürk, İl Müdür Yardım-
cısı Serdar Mersinli, Akhisar
İlçe Tarım ve Orman Müdürü
Ahmet Kılıç, Akhisar İlçe Jan-
darma Komutanı J. Binbaşı Ali
Galip Kocaman, Akhisar Ziraat
Odası Başkanı Ahmet Akbuğa,
Arabacıbozköy Muhtarı Özcan
Demirer, konu sorumlusu tek-
nik personeller ile üreticiler ka-
tıldı. Bölge kirazının aroması,
kalitesi ve kalibresiyle öne çıktı-

ğını belirten İl Müdürü Öztürk,
“2023 TÜİK verilerine göre, ili-
mizde kiraz üretimi 91 bin 93
dekar alanda yapılmaktadır. 3
milyon 103 bin 255 adet ağaç-
tan toplam 44 bin 809 ton üre-
tim gerçekleştirildi. Ağaç başı
verim ortalaması 19 kg’dır. İli-
miz kiraz üretim alanında ülke
genelinde 2. sırada yer almak-
tadır. İlimizin tüm ilçelerinde
kiraz yetiştiriciliği yapılmakta-
dır.” dedi

“BOL Ve BeReKeTLi BiR 
HAsAT seZOnU 

DiLiyORUm”
Öztürk, sözlerine şöyle bi-

tirdi: “Akhisar özelinde ise 2 bin
500 dekarlık arazide kiraz yetiş-
tiriciliği gerçekleştiriliyor. 2023
yılında 68 bin 100 kiraz ağacın-
dan yaklaşık bin ton ürün elde
edilmiştir. Kiraz bölgede tütün
ve zeytine alternatif bir ürün ola-
rak ta öne çıkıyor. Arabacıböz-
köy’deki kiraz, aroması ve
kalitesi ile de farklı. Üreticilerimiz
için bol ve bereketli bir hasat
sezonu diliyorum.”

Akhisar’ın Arabacıbozköy Mahallesi’nde kiraz hasadı başladı… İl Müdürü Öztürk de Arabacıbozköy Mahallesi’nde üreticilerle bir araya geldi

Akhisar’da kiraz hasadı başladıAkhisar’da kiraz hasadı başladı

mAnisA'nın Ahmetli ilçesinde iki aracın çarpışması so-
nucu meydana gelen trafik kazasında 1 kişi hayatını kaybetti,
5 kişi yaralandı.  Kaza, Manisa'nın Ahmetli ilçesine bağlı Gök-
kaya Mahallesi E-96 karayolu üzerinde meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, Habip B. (42) idaresindeki kapalı kasa
kamyonet ile karşı şeritte seyir halindeki S.T. (52)  idaresindeki
araç çarpıştı. Çevredekilerin haber vermesi üzerine bölgeye
çok sayıda ambulans ve Manisa Büyükşehir Belediyesine
bağlı itfaiye ekibi ile jandarma sevk edildi. Kazada araç sürü-
cülerinden Habip B. olay yerinde hayatını kaybederken diğer
araç sürücüsü S.T. ve araçtaki H.T. (68), M.T. (38), G.T (14) Y.T.
(9) yaralandı. Sıkıştıkları yerden itfaiye ekiplerince çıkarılan ya-
ralılar çevredeki hastanelere kaldırılırken kazada ölen Habip
Batur'un cansız bedeni morga kaldırıldı. Kazayla ilgili soruş-
turma başlatıldı.  iHA

Manisa'da iki araç 
çarpıştı: 1 ölü, 5 yaralı   

Tüm yurtta mevsim nor-
mallerinin 6 ila 10 derece üze-
rinde seyreden sıcaklıkları
cuma gününe kadar etkisini
sürdürecek.

Meteoroloji Genel Müdür-
lüğü Hava Tahmini Uzmanı Ab-
dullah Macit, bu hafta yurtta
beklenen hava durumu tahmin-
lerine ilişkin AA'ya bilgi verdi.

"Hava sıcaklıkları tüm yurtta
mevsim normallerinin 6 ila 10
derece üzerinde seyrediyor.
Cuma gününe kadar böyle
devam edecek." diyen Macit,
sıcaklıkların cumadan itibaren
biraz azalarak mevsim normal-
lerinin 1 ile 2 derece üzerinde
olmasını beklediklerini bildirdi.

Ankara'da yarın ve 6 Hazi-
ran'da 33 derece olması öngö-

rülen sıcaklıkların 7 ve 8 Hazi-
ran'da 28 dereceye kadar düş-
mesinin beklediğini aktaran
Macit, 6 Haziran'da gök gürül-
tülü sağanak öngörüldüğünü
ifade etti.

İstanbul'da bu hafta sıcak-
lıkların 30-31 dereceye kadar
çıkacağını ancak yağış beklen-
mediğini anlatan Macit, İz-
mir'de ise sıcaklıkların mevsim
normallerinin üzerinde seyre-
deceğini kaydetti.

Macit, 6 Haziran'dan itiba-
ren özellikle Ege'nin iç kesim-
leri, Göller Yöresi, İç Anadolu,
Karadeniz'in iç kesimleri
olmak üzere sağanak ve gök
gürültülü sağanak geçişleri
beklendiğini aktardı. Vatan-
daşlar, sıcakta parklar ve

ağaçlık alanları tercih etti.
Sıcak havadan bunalan vatan-
daşlar ise çareyi parklara git-
mekte buldu.

Kuğulupark'ta vaktini geçi-
ren Çağrı Bayazıtoğlu, Ada-
na'dan Ankara'ya ziyaret
amacıyla geldiğini ifade etti.
Bayazıtoğlu, başkentin sıcaklı-
ğının Adana'ya oranla "daha
iyi olduğunu" söyledi. Ada-

na'da belli saatlerde sokağa
çıkmayarak, klimali ortamları
tercih ettiklerini belirten Baya-
zıtoğlu, sağlık problemleri ya-
şamamak için sokağa akşam
saatlerinde çıktıklarını anlattı.

Ahmet Sarıgüney de hava
sıcaklığı sebebiyle kendisini
sokağa attığını belirterek, göl-
gede temiz havanın tadını çı-
kardıklarını söyledi. AA

Hava sıcaklıkları cuma gününe kadar
etkisini sürdürecek
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Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

maniSa’nın Salihli ilçe
Kaymakamı Mehmet Kamil
Sağlam başkanlığında 8-9 Ha-
ziran 2024 tarihlerinde yapıla-
cak olan 2024 Yükseköğretim
Kurumları Sınavı (YKS) için
ÖSYM Sınav Koordinasyon
Kurulu Toplantısı gerçekleşti-
rildi.   

Gerçekleştirilecek 2024-
YKS sınavı ile ilgili toplantıda
konuşan Kaymakam Sağlam,
“Gençlerimizin Yükseköğretim
Kurumları Sınavlarının güvenli,
sağlıklı ve huzurlu bir ortamda
yapılması için kurumlarımızca

tüm tedbirler alınacaktır. Sı-
nava toplam 16 bin 126 ada-
yın katılması bekleniyor. 2024

YKS sınavına girecek tüm
adaylara başarılar, sınavda
görev alacak tüm personele

de kolaylıklar diliyorum; sınav
öncesi ve sınav sırasında tüm
vatandaşlarımızın gürültü ko-

nusunda duyarlı olmalarını
bekliyoruz’’ dedi. 

Kaymakamlık toplantı sa-
lonunda düzenlenen toplan-
tıya Salihli Kaymakamı
Mehmet Kamil Sağlam’ın yanı
sıra Alaşehir Kaymakamı Alper
Faruk Güngör, Alaşehir Bele-
diye Başkanı Ahmet Öküzcü-
oğlu, Salihli Belediye Başkanı
Mazlum Nurlu, Salihli İlçe Em-
niyet Müdürü Burhan Demirkı-
ran, Alaşehir Emniyet Müdürü
Mustafa Zorpuzan, Salihli İlçe
Jandarma Komutanı Doğukan
Karaaslan, Alaşehir Jandarma

Komutan Yalçın Gürenci, Sa-
lihli İlçe Milli Eğitim Müdürü
Mahmut Yenen, Alaşehir İlçe
Milli Eğitim Müdürü Hüseyin
Güneş, Salihli İlçe Nüfus Mü-
dürü İbrahim Koca, Alaşehir
Nüfus Müdür V. Hüseyin
Gülen, Manisa Celal Bayar
Üniversitesi Salihli Meslek
Yüksek Okulu Müdürü ve
sınav koordinatörü Doç. Dr.
Tanju Kahraman ile Manisa
Celal Bayar Üniversitesi Salihli
Meslek Yüksek Okulu Müdür
Yardımcısı Ali Öztürk katıldı.
iha

2024 YKS koordinasyon kurulu toplantısı yapıldı

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, Celal Bayar Üni-
versitesi Soma Meslek Yüksek-
okulu'nun mezuniyet törenine
katılarak öğrencilere cesaret ve
başarı mesajları verdi.

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, Celal Bayar Üni-
versitesi Soma Meslek Yüksek-
okulu mezuniyet töreninde
öğrencilere cesaret ve başarı
dolu bir konuşma yaptı. Okur,
öğrencilere Mustafa Kemal
Atatürk'ün aydınlık yolunda yü-

rümeleri gerektiğini vurgulaya-
rak, mezuniyetin yeni bir baş-
langıç olduğunu belirtti. 

Törende yaptığı konuşmada
Başkan Sercan Okur, “Ulu
Önder Mustafa Kemal Ata-
türk’ün açtığı aydınlık yolda
ardınıza bakmadan büyük bir

inançla yürüyeceksiniz, sizlere
inancımız tamdır,” dedi. Öğ-
rencilere gösterdikleri azim ve
kararlılık için tebriklerini ileten
Başkan, “Uzun ve zorlu bir
yolculuğun sonunda gösterdi-
ğiniz azim ve kararlılık için he-
pinizi tebrik ediyorum,”
ifadelerini kullandı

Üniversite yıllarında sa-
dece kitaplardan değil, hayat-
tan da pek çok ders
öğrenildiğini vurgulayan Baş-

kan Okur, “Gelecek sizlerin el-
lerinde şekillenecek. Yolunuz

açık, şansınız bol olsun,” diye-
rek başarılar diledi.

Başkan Okur mezuniyet törenine katıldıBaşkan Okur mezuniyet törenine katıldı

YunuSemre Halk Eğitimi
Merkezi’nde kurs öğretmenleri
ve kursiyerlerin yaptığı birbirin-
den güzel el emeği göz nuru

eserler yılsonunu sergisinde
sergilendi.

2023-2024 döneminde
2600’den fazla kursun açıldığı,
42 binden fazla kursiyerin katıl-
dığı Yunusemre Halk Eğitimi

Merkezi’nde Hayatboyu öğ-
renme Haftası kapsamında el
sanatları sergisi açıldı. 

Sergi açılışına Manisa İl Milli
Eğitim Müdürü Mehmet Uğu-
relli, Yunusemre İlçe Milli Eğitim
Müdürü Yıldıray Demirtaş, Şeh-
zadeler İlçe Milli Eğitim Müdürü
Metin Gençay, Yunusemre Be-
lediye Başkan Yardımcısı Avu-
kat Özge Arslan, Yunusemre
İlçe Milli Eğitim Şube Müdürü
Emel Bayer katıldı. Sergi 3 gün
boyunca açık kalacak. 

Yunusemre Halk Eğitimi
Merkezi Müdürü Ayşen Oğuz,
kurs öğretmenleri ve kursiyer-
lere hazırladıkları bu güzel sergi
için teşekkür etti. 

Ayşen Oğuz, “2023-2024
döneminde 2.627 kurs açtık. Bu
kurslardan 42 bin 65 vatandaşı-
mız faydalandı. Kursiyerlerimizin
27 bin 17 tanesini kadınlar, 15
bin 48 tanesini ise erkekler
oluşturdu. Bu açılan kursların
1949’unu genel kurslar oluştu-
rurken, mesleki ve teknik
kurslardan ise 678 kurs açıldı.
En çok açılan kurslarımız, hij-
yen, Kur’an-ı Kerim, İlkyardım,
İngilizce, Okuma Yazma, fut-
bol, voleybol, basketbol, pila-
tes, zeka oyunları, oyun odası

kursları, dikiş ve el sanatları
kurslarıdır. 

İşbirliği yaptığımız kurum-
larımız var. Kurumlarla birlikte
1165 kurs açtık. Bize destek
veren, bizlerle işbirliği yapan
bütün kurum ve kuruluşları-
mıza, öğretmen ve kursiyerle-
rimize teşekkür ediyorum”
dedi. Manisa İl Milli Eğitim
Müdürü Mehmet Uğurelli,
Halk Eğitim Merkezlerinde
açılan kurslarda binlerce kişi-
nin faydalandığını açıkladı.

Uğurelli, açılan bu sergide
kursiyerlerin yaptığı birbirin-
den değerli eserlerin yer aldı-
ğını belirtti. Uğurelli, “Yüksek
eğitime baktığımız zaman
hekim, mühendis ve asker ye-
tiştiriyor. Daha temele indiği-
miz zaman halkı eğiten
yerlerdir. Gerçek anlamda halk
üniversiteleri olan halk eğitim
merkezlerinden bir anlamda
sizleri mezun ediyoruz. Bütün
halk eğitim merkezlerimizin
aşkla hizmet ürettiğini görüyo-

ruz.  Aşkla çalışan hiç kimse
yorulmaz. Binlerce, on bin-
lerce modül sizlerin eğitimleri
için her sene yeniden yeniden
açılıyor. Emeği geçen herkese
teşekkür ediyorum” diye ko-
nuştu. Konuşmaların ardından
protokol üyeleri açılış kurdele-
sini kesti, kursiyerlerin yaptığı
eserleri inceledi. Yunusemre
Halk Eğitimi Merkezi bünye-
sinde yer alan Mutfak Atölye-
sinde kursiyerlerin yaptığı
birbirinden güzel ürünleri tattı. 

Kursiyerlerin yaptığı eserler yılsonu sergisinde sergilendi

Saruhanlı Belediyesi
Türk Müziği korosu tarafından

Kültür ve Sanat etkinlikleri
kapsamında düzenlenen,
"Nakış Nakış Anadolu" temalı
konser dinleyenlere keyifli bir

akşam yaşattı.
Saruhanlı Belediyesine ait

Serdar Yaralı Kültür Merke-
zinde düzenlenen konseri Be-

lediye Başkanı Ekrem Cıllı,
Meclis üyeleri, Sivil Toplum
Örgütü Başkanları, Muhtarlar
ve çok sayıda misafir ilgiyle iz-
ledi.

Belediye Türk Müziği Koro
Şefi Soner Emre'nin yöneti-

minde solo ve koro halinde
seslendirilen eserler, dinleyen-
lerden büyük alkış aldı.

Konserin sonunda Başkan
Ekrem Cıllı, Saruhanlı Beledi-
yesi Koro Şefi Soner Emre'ye
çiçek verdi.

Saruhanlı’da "Nakış Nakış Anadolu" konseriSaruhanlı’da "Nakış Nakış Anadolu" konseri
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Temiz enerji talebi kritik minerallerin 
piyasa değerini de yükseltiyor

Yeşil enerji dönüşümü için
kritik önemdeki madenlere
talep 2040'a kadar yüzde 92
artacak. Talep artışında başı
çeken lityumun temiz enerji
projelerindeki payı yüzde 91
olacak.

Dünyada yeşil dönüşüm için
gerekli temiz enerji teknolojile-
rinde kullanılan kritik mineralle-
rin piyasa büyüklüğü 2040'a
kadar yüzde 137 artarak 770
milyar dolara ulaşacak.

Ülkelerin, iklim değişikliğiyle
mücadele kapsamında belirle-
dikleri net sıfır emisyon hedef-
lerine ulaşmak için gelecek
yıllarda temiz teknolojilere daha
fazla ağırlık vermesi bekleniyor.
Bu da başta elektrikli araçlar,
batarya teknolojileri, yenilene-
bilir enerji projeleri ve enerji de-
polama alanında kullanılan
kritik minerallere daha fazla ih-
tiyaç duyulacağı anlamına geli-
yor.

Söz konusu projelerde lit-
yum, nikel, kobalt ve grafit ter-
cih ediliyor.

Ayrıca, güneş ve rüzgar
enerjisi santrallerinde nadir top-
rak elementleri ve bakır da kul-
lanılıyor.

AA muhabirinin Uluslararası

Enerji Ajansı'nın "Küresel Kritik
Mineraller Görünümü" raporun-
dan yaptığı derlemeye göre,
geçen yıl bu madenlere talep
33 bin 971 kiloton oldu ve

bunun yüzde 24,2'sini temiz
enerji kaynaklı kullanım oluş-
turdu.

Lityum, nikel, kobalt, grafit
ve bakır madenlerine yönelik
küresel talebin 2040'ta yüzde

92 artışla 65 bin 231 kilotona,
talepteki temiz enerjinin payının
ise yüzde 55,2'ye yükseleceği
hesaplanıyor.

Nadir toprak elementleri ta-

lebi ise 2023-2040 yıllarında
yüzde 89 artışla 176 kilotona
yükselecek. Geçen yıl talep
içerisinde yüzde 18 olan temiz
enerjinin payı, 2040'ta yüzde
41'e ulaşacak.

en çok Talep arTışı 
liTYumda olacak

Bu dönemde en büyük
talep artışı yüzde 767 ile lit-
yumda beklenirken, bu madeni

yüzde 285,8 ile grafit ve yüzde
119,5 ile kobalt takip edecek.

Lityum, pil ve batarya üreti-
miyle elektrikli arabaların yanı
sıra nükleer santrallerde soğu-
tucu olarak ve roketlerde itici

kuvvet sağlamada kullanılıyor.
Ayrıca lityum, seramik ve cam
yapımıyla ilaç sektöründe de
değerlendiriliyor.

Geçen yıl dünyada 165 ki-
loton olan lityum talebi
2040'ta 1431 kilotona yükse-
lecek.

Söz konusu dönemde
temiz enerji projelerinin lityum
talebindeki payı yüzde 56'dan
yüzde 91'e yükselecek.

Çelik ve elektrometalurji
sanayisinde kullanılan grafitte
talep, aynı dönemde yüzde
285,8 artarak 17 bin 873 kilo-
tona, bu miktarda temiz ener-
jinin payı ise yüzde 28'den
yüzde 63'e çıkacak.

Elektrik dirençleri, kesici ve
delici aletler ile yüksek ısıya
dayanıklı malzemelerde tercih
edilen kobalt madenine yöne-
lik talep 2040'ta 472 kiloton
olacak.

Aynı dönemde kobaltın
elektrikli araçlarda kullanımına
yönelik talep yüzde 350 artışla
279 kilotona ulaşacak. Böy-
lece kobalt talebinin yüzde
59'unu temiz enerji kaynaklı
talep oluşturacak.

Geçen yıl 3 bin 104 kiloton
olan küresel nikel talebi

2040'ta yüzde 105,7 artarak 6
bin 386 kiloton olacak. Temiz
enerji talebi ise yüzde 15'ten
yüzde 56'ya yükselecek.

Elektrik üretim ve iletimi ile
ilgili tesislerde yaygın kullanı-
lan bakır talebi 2023-2040
arasında yüzde 51 artışla 39
bin 69 kilotona, temiz enerji
kullanımına yönelik talep
yüzde 50'ye çıkacak.

piYasa değeri sırala-
masında bakır ilk 

sırada
Yeşil enerji dönüşümünde

önemli rol oynayan bu maden-
lerin toplam piyasa değeri 325
milyar dolar olarak hesaplanı-
yor.

Söz konusu kaynaklarda
beklenen güçlü talep büyü-
mesi, kritik maden piyasaları-
nın genel değerinde de büyük
artışı beraberinde getirecek.

Böylece, lityum, nikel, ko-
balt, grafit ve bakır ile nadir
toprak elementlerinin toplam
piyasa değeri 2040'a kadar
yüzde 137 artışla 770 milyar
dolara yükselecek.

Piyasa değeri bakımından
bakır 330 milyar dolarla ilk, lit-
yum ise 230 milyar dolar ile
ikinci sırada yer alacak. aa

Türk lirasıyla dış ticaret hacmi 5 ayda 
437,4 milyar lirayı buldu

Türk lirasıyla ocak-
mayıs döneminde 123,4
milyar liralık ihracat, 314
milyar liralık ithalat gerçek-
leştirildi. 

Mayısta 39 bin 925

firma, 164 ülkeye bu kate-
goride ihracata imza attı.

Türk lirasıyla dış tica-
ret, yılın ilk 5 ayında
geçen yılın aynı döne-
mine kıyasla yüzde 52,9

artarak 437 milyar 445
milyon liraya çıktı.

AA muhabirinin Tica-
ret Bakanlığı verilerinden
yaptığı derlemeye göre,
mayısta 24,1 milyar do-

larla Cumhuriyet tarihinin
en yüksek aylık ihracat
değerine ulaşıldı.

Bu dönemde Türk lira-
sıyla ihracatta da artış
gerçekleşti.

Aylık veriler itibarıyla
söz konusu kategoride 5
ayda da yükseliş dikkati
çekti.

Türk lirasıyla ihracat
ocakta geçen yılın aynı
ayına kıyasla yüzde 49,8
artışla 21 milyar 816 mil-
yon lirayı buldu. 

İthalat da ilk ayda
yüzde 55,7 artışla 47 mil-
yar 864 milyon liraya
çıktı. Böylece yılın ilk
ayında dış ticaret hacmi
69 milyar 680 milyon lira
oldu.

Yılın ikinci ayında da
Türk lirasıyla dış ticaret-
teki artış devam ederken
ihracat, geçen yılın şubat

ayına kıyasla yüzde 83,3
artışla 25 milyar 161 mil-
yon lira, ithalat da yüzde
74,8 yükselişle 70 milyar
556 milyon lira olarak
kaydedildi. 

Dış ticaret hacmi 95
milyar 717 milyon liraya
ulaştı. 

Söz konusu ayda Türk
lirasıyla gerçekleştirilen it-
halat ve dış ticaret hacmi,
şu ana kadar 2024'teki
en yüksek değerler olarak
kayıtlara geçti.

Türk lirasıyla ihracat
martta 2023'ün aynı
ayına kıyasla yüzde 47,3
artışla 26 milyar 313 mil-
yon liraya çıkarken ithalat
da yüzde 43,8 yükseldi. 

Söz konusu ayda 65
milyar 795 milyon liralık
ithalat gerçekleştirildi.

Böylece martta Türk
lirasıyla dış ticaret 92 mil-

yar 108 milyon lira oldu.
Nisanda Türk lirasıyla

ihracat geçen yılın aynı
ayına göre yüzde 56,1 ar-
tışla 22 milyar 310 milyon
lirayı bulurken ithalat da
yüzde 47 yükselişle 63
milyar 379 milyon liraya
çıktı.

Söz konusu ayda dış
ticaret hacmi 85 milyar
689 milyon lira olarak he-
saplandı.

Türk lirasıyla ihracat
geçen ay Mayıs 2023'e
göre yüzde 71,5 artarak
27 milyar 812 milyon lira
olurken ithalat da aynı
dönemde yüzde 34,3 ar-
tışla 66 milyar 439 milyon
liraya yükseldi. 

Geçen ay Türk lira-
sıyla 94 milyar 251 milyon
liralık dış ticaret gerçek-

leştirildi.
Bu yılın ocak-mayıs

döneminde ihracat geçen
yılın aynı dönemine kı-
yasla yüzde 61 yükselişle
76 milyar 665 milyon lira-
dan 123 milyar 412 mil-
yon liraya çıktı.

İthalat da bu dö-
nemde 209 milyar 460
milyon liradan yüzde 49,9
artışla 314 milyar 33 mil-
yon liraya ulaştı. Böylece,
2024'ün ilk beş ayında
dış ticaret 286 milyar 125
milyon liradan yüzde 52,9
artışla 437 milyar 445 mil-
yon liraya çıktı. Öte yan-
dan mayısta 164 ülkeye
Türk lirasıyla ihracat ya-
pıldı.

39 bin 925 firma dış
satımında Türk lirasını
kullandı. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Su ürünleri üretiminde Cumhuriyet tarihi rekoru
Tarım ve Orman Ba-

kanı İbrahim Yumaklı, "Su
ürünlerinde 2023 yılı top-
lam üretim miktarı, bir ön-
ceki yıla göre yüzde
18,6'lık artışla 1 milyon 7
bin 921 ton oldu ve Cum-
huriyet tarihinin rekoru kı-
rıldı." ifadesini kullandı.

Su ürünlerinde sağla-
nan destekler, uygulanan
politikalar ve projelerle
sürdürülebilir yönetim yak-
laşımına dayalı yakalanan
üretimde artış ivmesinin
devam ettiğini vurgulayan
Yumaklı, şunları kaydetti:

"Su ürünlerinde 2023
yılı toplam üretim miktarı,
bir önceki yıla göre yüzde
18,6'lık artışla 1 milyon 7
bin 921 ton oldu ve Cum-
huriyet tarihinin rekoru kı-
rıldı. 2023 yılındaki bu
artışın en önemli nedeni,
avlanan balık miktarından
kaynaklandı."

Yumaklı, hamsi avcılığı-

nın üretiminde belirleyici
tür olduğuna dikkati çeke-
rek, "2023'te bir önceki
yıla göre yüzde 117 artışla
273 bin 915 ton olarak
gerçekleşen hamsi avcı-
lığı, toplam üretim miktarı-
mızda artışa sebep olduğu
gibi balıkçımızın da yü-
zünü güldürmüştür. Ülke-
miz için kıymetli olan bu
balığımızı, fazlaca avla-
maktan ziyade, uzun yıllar
boyunca sofralarımızdaki
sürekliliğini sağlamak
önemlidir. Bütün gayreti-
miz bu yöndedir. Bunun
için hamsinin de dahil ol-
duğu 7 avcılık türünü üre-
tim planlaması kapsamına
aldık." ifadelerini kullandı.

Yetiştiricilik ürünlerinde
geçen yıl nispi bir artışın
yaşandığını belirten Yu-
maklı, şu bilgileri verdi:

"Su ürünleri yetiştirici-
liği önceki seneye göre
yüzde 7,6 artarak 553 bin

862 tona ulaştı. Bakanlık
olarak üretim hedeflerini
yakalıyoruz. Tür bazında
en büyük artış Türk somo-
nunda yaşandı. Uluslar-
arası pazarda marka
değeri olması için çalıştığı-
mız Türk somonu üretimi-
miz önceki yıla göre yüzde

45 artarak 66 bin tonu
geçti. Yine üretim planla-
ması kapsamına dahil edi-
len Türk somonu ile
birlikte çipura, levrek ve
midye yetiştiriciliğini de
sürdürülebilirlik ilkesiyle
artırmaya devam edece-
ğiz."

Yaklaşık 100 ülkeye
geçen yıl su ürünleri ihra-
catı yapıldığını ve 1,7 mil-
yar dolarlık değer elde
edildiğinin altını çizen Yu-
maklı, Türkiye'nin su ürün-
lerinde net ihracatçı ülke
konumunu sürdürdüğünü
vurguladı. aa
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Harcamaya, boş vermeye yönelik bir tutum sergilemenin sizi
mental olarak da geriye çekeceğini unutmayın. Bugün har-
cama dağılımınızı, gelir gider dengenizi inceleyebilir, bazı
alışkanlıklarınızı değiştirip daha kontrollü olabilirsiniz.

Kendinizle ilgilenmek, kişisel bakımınıza zaman ayır-
mak ve bununla ilgili eksiklerinizi tamamlamak isteye-
bilirsiniz. Bedensel değişimlerinizde sağlığınızı da ön
planda tutmanızda fayda var. 

Bugün kendinizi gereksiz bir şekilde zorladığınız ko-
nuların sizi günün sonunda zarara uğrattığını görebi-
lirsiniz. Gördüklerinizi değiştirmek, baktıklarınızı ve
açınızı değiştirmekle mümkündür.

Ne için çabalarsanız onun için sonuçlarını alabilirsi-
niz. Bu düzenin değişmesi mümkün değildir ancak
düzene ne ile katkı sağladığınızı değiştirmek müm-
kündür. 

İleriye dönük harcamalar aslında birer yatırımdır.
Anlık heyecanların sizi maddi ve psikolojik sıkıntıya
sokmamasının karşılığını, her zaman heyecanı yük-
sek bir hayat yaşayarak alabilirsiniz.

Kafanızdan geçen her şeyi detaylandırmak, kul-
lanmak isteyebilirsiniz. Nitelik açısından iyi sonuç-
lar almanız için yeterli zaman ayırmalı, gerektiği
gibi hareket etmelisiniz. 

Kolay kazanmadığınız, emek verdiğiniz haklarınızı
değerlendirirken özenli olmalısınız. Bugün güveni,
maddi birikimi ve cesareti dengeli bir noktaya taşı-
manız sizi yıkıcı sonuçlardan uzaklaştıracaktır.

İşinizle ilgili bazı yenilikler yapmanız gerekebilir.
Karar alırken uzun vadeli düşünmediğiniz ya da bir
sebepten sürdüremediğiniz fikirleri daha doğru
değerlendirmenin yollarını aramalısınız.

Gündelik ihtiyaçlarınızı değerlendirebilirsiniz.
Nasıl yaşadığınızın bilincinde olduğunuzda
günleriniz boşa gitmeyeceği gibi güne verdiği-
niz emek de boşa gitmeyecektir.

Mutlu olmak, keyfinize bakmak isteyebilirsiniz. Bütçe-
nize uygun planlar yaparak satın almalar ya da tatil gibi
konuları gündeme getirebilirsiniz. Duygularınız konu-
sunda cömert olmanız gereken bir gündesiniz.

Rahatlık ve lüks doğru orantılı değildir. Bugün evi-
nizde ve hayatınızda, ihtiyaçlarınıza ve size hitap
etmeyen durumları tespit ederek nasıl sadeleşece-
ğinizi, rahatlayacağınızı planlayabilirsiniz.

Popüler olana ilgi duymanız doğaldır. Teknolojik
cihaz seçimleriniz, eğitim ya da ilgi alanlarınızla ilgili
harcamalarda bu detayı gözden kaçırmamanızda
fayda var. Kendinizin farkında olun.

Cansu MERİÇ

BATmAn'ın Beşiri ilçesindeki 1600 yıllık Mor Kir-
yakus Manastırı, yürütülen restorasyon çalışmasıyla
turizme katkı sunacak.

Beşiri ilçesinde Kıra Dağı eteklerindeki Ayrancı
köyünde 5. yüzyılda Süryani Hristiyanlar tarafından
2 bin 500 metrekare alanda 2 katlı inşa edilen ma-
nastırda, 3 etap halinde restorasyon çalışması yürü-
tüldü.

Restorasyonun ilk etabında manastırın giriş ka-
pısı, güney cephesinin tamamı, mezar odası ve
mezar odasının doğu cephesi ile ikinci kattaki tüm
odalar yenilendi. 

İkinci etabında da çevre duvarı yapıldı, kilise ve
orta avlu eski haline dönüştürüldü.

Üçüncü etabında turizm karşılama alanı, çevre
düzenlemesi ve peyzaj çalışması yapılan manastır-
daki restorasyon çalışmasında sona gelindi.

İl Kültür ve Turizm Müdürü Mehmet İhsan Aslanlı,
AA muhabirine, manastırın 5. yüzyılda inşa edildiğini
söyledi.

Mor kelimesinin Süryanice aziz, Kiryakus'un da o
dönemin metropolitinin ismi olduğunu belirten As-
lanlı, manastırda restorasyon çalışması yürütülebil-
mesi amacıyla ilk olarak 2017'de temizlik çalışması
yapıldığını anımsattı.

Temizlik çalışmasının ardından restorasyon çalış-
masının birinci etabının Dicle Kalkınma Ajansı, ikinci
etabının İl Özel İdaresi finansmanıyla yapıldığını kay-
deden Aslanlı, üçüncü etabının da Kültür ve Turizm
Bakanlığı tarafından gerçekleştirildiğini belirtti.

Manastırdaki restorasyon çalışmasının tamam-
lanmasıyla yeni bir turizm destinasyonunun ortaya
çıkacağını ifade eden Aslanlı, "Manastırın restoras-
yonu ile hemen Batman'ımıza 8 kilometre uzaklıktaki
Perpıra Köprüsü ve 30 kilometre uzaklıktaki Mala-
badi Köprüsü ile yeni bir turizm destinasyonu ortaya
çıkacak." dedi.

Oluşacak yeni rotayla Batman esnafının da tu-
rizm gelirlerinden istifade edeceğini anlatan Aslanlı,
yakın zamanda manastırdaki restorasyonun tamam-
lanacağını bildirdi.

Tarihi Hasankeyf ilçesinden gelecek turistlerin
manastıra rahat ulaşabilmesi için alternatif bir yol
çalışmasının da yapıldığını aktaran Aslanlı, şöyle ko-
nuştu:

"Gerek GAP gerekse Mezopotamya travel turu
genellikle Diyarbakır, Mardin, Midyat ve Hasankeyf
arasında yapılıyor. Artık tur operatörlerinin, Türkiye
Seyahat Acentaları Birliğinin oluşturacağı yeni desti-
nasyonun içerisine Mor Kiryakus Manastırı da gir-
melidir ve gireceğine inanıyoruz. 

Buranın restorasyonunun tamamlanması dört
gözle bekleniyor. Bu eser inşallah turizm dünyasına
Batman'a yeni bir anlam katacaktır. Bugünden itiba-
ren Hasankeyf'e gelen bütün turistlerin birinci durağı
Mor Kiryakus Manastırı, ikinci durağı Perpıra Köp-
rüsü ve üçüncü durağı da Malabadi Köprüsü olacak.
Bu da Batman'ın artık turizm gelirlerinden faydalan-
ması anlamına gelecektir. 

Manastırın restorasyonunun tamamlanmasıyla
Batman'a gelecek turist sayısında üç hatta dört kat
artış bekliyoruz."

Aslanlı, manastırın anıt müze olarak kullanılaca-
ğını, ayrıca Süryani Hristiyanların ibadetine açılaca-
ğını bildirdi. AA

1600 yıllık Mor Kiryakus Manastırı'nın 
restorasyonunda sona gelindi

YunuSemre Beledi-
yesi, Manisa’nın önemli
tarihi turizm varlıklarından
biri olan Aigai Antik
Kenti’nde yürütülen kazı
çalışmalarına desteğini bu
yıl da sürdürecek.  Yunu-
semre Belediyesi, Köseler
Mahallesi yakınlarında ta-
rihi M.Ö 8. yüzyıla daya-
nan Aigai Antik Kentinde
yürütülen kazı çalışmala-
rına bu yıl da destek vere-
cek. Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban,

Celal Bayar Üniversitesi
Arkeoloji Bölümü Başkanı,
aynı zamanda Kazı Baş-
kanı Prof. Dr. Yusuf Sez-
gin, İl Kültür ve Turizm
Müdürü İbrahim Sudak ile
gerçekleştirilen törenle
protokol imzaladı. 

‘AİGAİ mAnİSA 
İÇİn Bİr ŞAnS’ 

Yunusemre İlçesi’nde
tarih turizmini geliştirmek
için var güçleriyle çalışa-
caklarını kaydeden Baş-
kan Balaban konuya ilişkin

yaptığı açıklamada, “Aigai,
Manisa ve ilçemizde tarih
turizmini geliştirmek adına
çok önemli bir yer, bir
şans adeta. Yürütülen ça-
lışmalarda büyük emeği
olan Prof. Dr. Yusuf Sezgin
ve ekibi ile İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürümüze teşek-
kür ediyorum. Biz de
çalışmalara katkı vermeyi
amaçladık. Güzel bir pro-
tokol imzaladık. İlerleyen
süreçte ekonomimizi dü-
zelttiğimizde daha büyük
katkılar yapacağız” diye
konuştu. 

BAŞKAn 
BALABAn’A 

TeŞeKKÜr eTTİ 
Kazı Başkanı Prof. Dr.

Yusuf Sezgin ise kendile-
rinin en büyük destekçile-
rinin Yunusemre
Belediyesi olduğunu belir-
terek şunları söyledi:
“Bizim için önemli bir
gün. Uzun yıllardır ana
sponsorumuz Yunusemre
Belediyesi’ydi. Yeni dö-
nemde de bu desteğin
devam etmesi çok
önemli. Manisa’nın, Yunu-
semre’nin Aigai’ye sahip

çıkıyor olması çok kıy-
metli. Aigai’nin bulunduğu
coğrafya kırsal bir coğ-
rafya. Oradaki ekonomik
şartlar çok zor. Bölgenin
kalkınmasında bence en
önemlilerinden bir tanesi-
nin Aigai olduğunu düşü-
nüyorum. Yuntdağı’nı
kalkındırmanın temel fak-
törlerinden bir tanesi de
turizm yoluyla olabilir.
Desteklerinden dolayı Yu-
nusemre Belediyesi’ne ve
sayın Başkanımız Semih
Balaban’a teşekkür edi-
yorum.”  İHA

Yunusemre Aigai’deki kazı çalışmalarına
desteğini sürdürecek   
Yunusemre Aigai’deki kazı çalışmalarına
desteğini sürdürecek   

YunuSemre Halk

Eğitimi Merkezi Hayat
Boyu Öğrenme Haftası
kapsamında Migros Aile

Kulübü işbirliğiyle el sa-
natları sergisi açtı. Hayat
Boyu Öğrenme Hafta-
sı’nda 5 M Migros Aile Ku-
lübü’nde açılan kurslarda
kursiyerler tarafından yapı-
lan birbirinden güzel el sa-
natları eserleri sergilendi.
Açılışa Yunusemre İlçe
Milli Eğitim Şube Müdürü
Emel Bayer de katıldı.
Protokol üyeleri ve kursi-
yerler önce açılış kurdele-

sini kesti, eserleri inceledi,
ardından pastayı kesti. 

Yunusemre Halk Eği-
timi Merkezi Müdürü
Ayşen Oğuz, Hayat Boyu
Öğrenme Haftası’nda et-
kinliklerin aralıksız devam
ettiğini belirtti. Migros Aile
Kulübü’nde açılan kurs-
larda yapılan eserlerin yer
aldığı sergiyi açtıklarını

söyleyen Oğuz, burada 4
kurs eğiticisi tarafından 8
kurs verildiğini söyledi.
Migros Aile Kulübü yetki-
lisi Neslihan Şimşek,  Yu-
nusemre Halk Eğitimi
Merkezi ve Migros Aile
Kulübü işbirliğiyle hayata
geçen sosyal sorumluluk
proje kapsamında kursla-
rın açıldığını ifade etti.

Yunusemre Halk Eğitim’den
‘El sanatları’ sergisi

Yunusemre Halk Eğitim’den
‘El sanatları’ sergisi

Sıfır Atık Yarışma-
sında Manisa birincisi se-
çilen Yunusemre
ilçesindeki Organize Sa-
nayi İlkokulu’na Çevre
Beratı verildi.   

Milli Eğitim Bakanlığı
tarafından düzenlenen
sıfır atık yarışmasında ‘İyi
uygulama yapan okul’
kategorisinde Manisa bi-
rincisi seçilen Organize

Sanayi İlkokulu, Milli Eği-
tim Bakanlığı tarafından
Çevre Beratı ile ödüllen-
dirildi. 

Manisa İl Milli Eğitim
Müdürü Mehmet Uğurelli,
Yunusemre İlçe Millî Eği-
tim Müdürü Yıldıray De-
mirtaş, İl Milli Eğitim
Müdür Yardımcısı Fevzi
Yüksel, İl İSG Koordina-
törü Hasibe Tutar ve Yu-

nusemre İlçe İSG Koordi-
natörü Yavuz Bakıcı'nın
da katılımıyla Organize
Sanayi İlkokulundaki bay-
rak töreninin ardından,
Milli Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin imzalı Çevre Beratı,
İl Milli Eğitim Müdürü
Mehmet Uğurelli tarafın-
dan Okul Müdürü Dilek
Erkol Toptaş'a takdim
edildi.  İHA

Organize Sanayi İlkokulu çevre beratı aldı
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Burhan AKDEMİR

DeMİrcİ’De Beyazıt ma-
hallesinde yaşanan doğal gaz
sorunu çözüme kavuşturuldu.
Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara’nın girişimleri ile
BOTAŞ ve AKSAGAZ yetkilile-
riyle yapılan görüşme netice-
sinde ilçe merkezi Beyazıt
mahallesinde yanan doğal gaz

iletim hattı sıkıntısı çözümü için
çalışmalara 25 Mayıs 2024 tari-
hinde başlanmıştı.

AKSAGAZ yetkilileri Beyazıt
mahallesinde yaptıkları basınç
ve inceleme testlerinin ardın-
dan sıkıntı yaşanan alanların
gerekli onarımları gerçekleşti-
rildi.  1250 metrelik ring hattı
Beyazıt mahallesinde devreye
alınarak gaz akışı sağlandı. AK-

SAGAZ yetkilileri evlerin önle-
rinde bulunan gaz bağlantı ku-
tularının kontrolleri
gerçekleştirilecek.  

AKSAGAZ Bakım ekibi gö-
revlisi Abdullah Şenol, “1250
metrelik ring hattının gaz akışı
sağlandığı bölgelere sorunsuz
bir şekilde gaz verilmeye başla-
nacak. Bundan sonra da sokak
sokak yaşanan gerekli testleri
yaptıktan sonra kurban bay-
ramı öncesi veya sonrasında
tam olarak Beyazıt mahalle-
sinde tüm alanlarda gaz kulla-
nımı sağlanmış olacak “dedi. 

AKSAGAZ ve BeleDİye 
BAşKANI erKAN

KArA’yA TeşeKKür
Beyazıt Mahallesi sakinle-

rinden Ali Akkaya “Uzunca bir
süredir Beyazıt mahallesinde
devam eden gaz sorunu AK-
SAGAZ ve Belediye Başkanı-
mız Sayın Erkan Kara’nın
emekleri ile son bulmuştur.

Bugün itibariyle benim evime
gaz bağlantısı yapıldı. Emeği
geçen herkese teşekkür ede-
rim” şeklinde konuştu. 

HAlKIMIZA verDİğİMİZ 
Her Bİr SöZüN

TAKİpçİSİyİZ
Demirci Belediye Başkanı

Erkan Kara” Beyazıt mahalle-
mizde yaşanan doğal gaz so-
runu yaptığımız girişimler
neticesinde, AKSAGAZ yetkili-

lerin yaptığı saha
çalışması ile
1250 metrelik
ring hattında
gaz akışı sağ-
landı. Vatan-
daşımıza
verdiğimiz her
bir sözün takipçi-
siyiz. Beyazıt mahal-
lemize hayırlı olsun.
Bundan sonraki hedefimiz şeh-

rimizin tama-
mında doğal
gaz kullanımını
sağlamak. Bu
noktada gerek
Enerji ve Tabii
Kaynaklar Ba-

kanlığı ile ge-
rekse de BOTAŞ

ile yakına çalışma
yaparak gerçekleştirme

hedefindeyiz “dedi.

Demirci ilçe merkezi Beyazıt mahallesinde yanan doğal gaz iletim hattı sıkıntısı çözümü için çalışmalara 25 Mayıs 2024 tarihinde başlanmıştı

Manisa’nın ilçesindeki doğal gaz
sorunu çözüme kavuştu
Manisa’nın ilçesindeki doğal gaz
sorunu çözüme kavuştu

MANİSA’NIN Kula ilçesinde
geçtiğimiz günlerde yaşanan
yangınların ardından farklı böl-
gelerde art arda 3 yangın daha
meydana geldi. Seyitali Mahal-
lesi Gargar mevkii, Körez Ma-
hallesi ve Evciler Mahallesi
Elekçitepe mevkiinde meydana
gelen yangınlarda yaklaşık 100
dönümlük alan küle döndü   

Yangınlar ilk olarak saat
13.00 civarında Gargar mevkii
ve Körez mevkiinde başladı.

Ekipler iki koldan yangına mü-
dahale ettiği sırada Evciler
mevkiinde üçüncü yangın baş-
ladı. Ekiplerin yoğun çalışmaları
ile yaklaşık 3 saatlik müdahale-
ler sonucunda yangınlar kontrol
altına alındı. Yangına Kula İt-
faiye Amirliği Ekipleri, orman
ekipleri, Kula Belediyesi tanker-
leri, iş makineleri ve vatandaş-
lar müdahale etti.  Uzun
uğraşlar sonucunda yangın
kontrol altına alındı.  İHA

Kula’da yangınlar durmuyor: 100 dönümlük alan yandı  
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Miyopta ‘Gün ışığı’ açıklaması: “Engel 
olacak ciddi bir faktör”

cep telefonu, bilgisayar
gibi birçok teknolojik cihaza
uzun süre maruziyetin gözlerde
oluşturduğu zararlara dikkat
çeken uzmanlar miyop konu-
sunda uyarıyor. Göz Hastalıkları
Ana Bilim Dalı’ndan Dr. Öğre-
tim Üyesi Semih Çakmak,
“Gün ışığına daha az maruz
kalmakla beraber miyopide
daha fazla artış olduğu görül-
mekte.

Miyop, pandemiyle online
eğitim, ekran maruziyeti, yakına
odaklanmaların artmasıyla bir
artış ve artık salgın olarak ta-
nımlanmakta. Kesinlikle çocuk-
larda miyopinin daha fazla
olduğunu görüyoruz. 2050 yı-
lında dünya nüfusunun yarısının
miyop olacağını söyleyebiliriz.
Gün ışığı miyopinin gelişiminde
ciddi engel olacak bir faktör”
dedi.   

Toplumda uzağı göre-
meme olarak belirtilen miyopun
görülme sıklığının arttığını ifade
eden uzmanlar, uyarılarda bulu-
nuyor. Tıp Fakültesi Cerrahi Tıp
Bilimleri Bölümü Göz Hastalık-
ları Ana Bilim Dalı'ndan Dr. Öğ-
retim Üyesi Semih Çakmak ve
Göz Hastalıkları Bölümü’nden
Doç. Dr. Havva Kaldırım pan-
demi döneminde online eğiti-
min yoğunlaşması, toplumda
teknolojik cihazların sık kulla-
nımı gibi nedenlerin süreci etki-
lediğini ifade etti. Gün ışığından
uzak kalınması, uzak mesafe-
lere yeterince bakılmaması gibi
durumların süreci olumsuz etki-

lediğini söyleyen uzmanlar,
2050 yılında dünya nüfusunun
yarısının uzağı görememe du-
rumuyla ilgili sıkıntı yaşayacağı-
nın öngörüldüğünü belirtti.  

“çocukların Daha 
yüksek risk altınDa

olDuğunu 
Görmekteyiz” 

Son zamanlarda miyopta
artış olduğunu aktaran Tıp Fa-
kültesi Cerrahi Tıp Bilimleri Bö-
lümü Göz Hastalıkları Ana Bilim
Dalı'ndan Dr. Öğretim Üyesi
Semih Çakmak, “Yakına bak-
makla beraber miyopide artış
görüyoruz. Pandemiyle artan
online eğitim, ekran maruziyeti,
yakın çalışma ve yakına odak-
lanmaların artmasıyla bir artış
ve artık salgın olarak tanımlan-
makta.

Çocuk hastalarda özellikle
gözlerde gelişim çağında da
uzun süre yakına bakmakla be-
raber online, internetten eğitim
ve pandemiyle bunun daha da
artmasıyla çocukların daha
yüksek risk altında olduğunu
görmekteyiz. Uzağa bakmak,
gözü dinlendirmek, yakına
odaklanmamak aslında göz için
bir avantaj. Z kuşağı internet,
teknoloji çağı çocukları olduğu
için uzun süre ekrana bakarak,
yakına odaklanarak geçirdikleri
için uzağa bakmanın nimetle-
rinden, avantajlarından yararla-
namıyor. Yakına uzun süre
odaklanarak numara artışını,
daha fazla miyop oluşma riskini
artırıyorlar. 

Miyopi olan insanlarda daha
çok görülen bazı göz hastalık-
ları mevcut.

Bunlar retinal yani göz da-
marlarında meydana gelen
problemler, göz tansiyon prob-
lemleri, bu kanıtlanmış bilimsel
gerçek. Kapalı havalarda, gün
ışığına daha az maruz kalmakla
beraber miyopinin de daha
fazla artışı olduğu görülmekte.

Günışığı göz bebeğinin
daha fazla büyümesini engelle-
yerek, göz bebeğinin küçülme-
sini sağlayarak miyopinin
ilerlemesini bir miktar durduru-
yor. Gün ışığına daha az maruz
kalmakla beraber miyopide
daha fazla artış olduğu görül-
mekte. Gün ışığı, kapalı, loş or-
tamda çalışan bireyler için
koruyucu, miyopinin artışını en-
gelleyici bir faktör olarak düşü-
nülebilir. Miyopinin salgın
olduğu, daha fazla görüleceği,
daha çok çocuklarda numara-
ların daha da ilerlemesiyle bir-
likte daha yaygın olacağı
söylenmekte. Net bir veri ola-
rak 2050 yılında dünya nüfusu-
nun yarısının miyop olacağını
söyleyebiliriz.

Rutin olarak göz muayene-
sini her yıl herkese öneriyoruz,
onun dışında mutlaka yakına
odaklanmanın uzun süre olma-
ması gerektiğini vurguluyoruz.
Gün ışığı, miyopinin gelişiminde
ciddi engel olacak bir faktör.
Ayrıca uzağa bakmak da mi-
yopa karşı bir miktar koruyucu
etken oluyor. Ev içinde, masa

başında çalışırken, ekrana ba-
karken ortamın aydınlık olma-
sını mümkünse 20 dakikada bir
20 saniye olunca uzaklara ba-
karak gözlerin dinlendirilmesini
istiyoruz.

Hangi iş yapılıyor olursa
olsun, miyopinin artışı yakına
uzun süre odaklanmakla bir-
likte daha da fazla olacaktır. Te-
davi olarak 3 seçeneğimiz
mümkün; gözlük, lens ve lazer
olarak seçeneklerimiz müm-
kün. Kesinlikle çocuklarda mi-
yopinin daha fazla olduğunu
görüyoruz. Daha küçük yaş-
larda daha yüksek miyopi dere-
celerinin olduğunu
görüntülüyoruz. 3 yaşına kadar
olan çocuklarda hiçbir şekilde
ekran maruziyetini sadece göz
hekimleri değil bütün hekimler
olarak önermiyoruz" şeklinde
konuştu. 

“türkiye’De belki De 
ilk olacak miyop 

polikliniği 
oluşturDuk" 

Çocukların ekran bağımlı-
lığı yerine açık alanlarda aktivi-
telerde yer almasının büyük
önem taşıdığını söyleyen Göz
Hastalıkları Bölümü’nden Doç.
Dr. Havva Kaldırım, “Günü-
müzde miyopi en sık görülen
kırma kusurudur. 6 yaş öncesi
aileler çok fazla fark etmeyebi-
lir. Neden; çünkü 6 yaş öncesi
çocukların işi daha çok yakınla-
dır. Fakat okul çağına geldikle-
rinde ki günümüzde bize en
fazla öğretmenlerden çocuklar

gönderilmekte. ‘Çocuk tahtayı
göremiyor, görebilmek için tah-
tanın yanına kadar kalkıp geli-
yor’ diye aileler çocukları bize
getirmeye başladı. 

Maalesef şu anda çocukla-
rımızın ellerinde telefonlar, tab-
letler. Çocuk dışarıya çıkamıyor
gün ışığıyla buluşamıyor bu se-
bepten sürekli evde kalan yakın
aktiviteyi artıran çocuklarda mi-
yopi kaçınılmaz hale geldi. Tüm
ailelerin en büyük sıkıntısı ne;
telefon. ‘Elinden alamıyorum,
telefonu alıyorum bilgisayara
gidiyor’, sürekli yakın aktivite-
nin çok fazla arttığını ifade edi-
yorlar. 

8 ile 12 yaş arasında hızlı bir
progresyon göstermekte fakat
bu 4 yaş civarına kadar inmiş
durumda. Retinanın yerinden
kalkması belki de sonuçta
görme kabliyetini kaybetmeye
kadar gidebilen bir durum.
Nasıl önleyebiliriz; açık alanların

inşa edilmesi düşünebilir. Ço-
cukların evlerde değil, daha
çok dışarıda ve gün ışığında
zaman geçirmeleri planlanabilir.
Türkiye’de belki de ilk olacak
miyop polikliniği oluşturduk.
Okul öncesi çocuklarda, okula
başlamadan önce mutlaka mi-
yopi veya diğer göz kusurları
açısından muayene öneriyoruz.
Özellikle 6-16 yaş arası çocuk-
lara hizmet vermekte.

Kendimiz telefon, tableti bı-
rakalım, gereksiz yere bakma-
yalım ki onlar da bizi takip etsin
bakmasınlar. En büyük ikazım;
kendi poliklinik rutinimde de
görüyorum ‘Hocam yemeğini
yemiyor, benimle pazarlık yapı-
yor, şu kadar ders çalışırım, şu
kadar telefona bakarım’ diye
birkaç gün, hakikaten 10 gün
bir yoksunluk sendromu çeki-
yorlar ama ondan sonra farklı
bir aile içi aktivite olabilir” dedi.
iha 

'Yüksek dopamin uykusuzluğa yol açabilir'
Dopaminin, beyindeki ödül

sisteminde kritik rol oynayan
bir nörotransmitter olduğunu
belirten İç Hastalıkları Uzmanı
Dr. Önder Özüm Polat, “Yük-
sek dopamin seviyeleri mani,
halüsinasyonlar, sanrılar, obe-
zite, bağımlılık, şizofreni, iştah
artışı, aşırı kaygı, duygusal de-
ğişimler, uykusuzluk, konsant-
rasyon problemleri, stres,
yüksek cinsel dürtü ve empati
kaybı gibi sorunlara yol açabi-
lir” dedi. 

İç Hastalıkları (Dâhiliye) Uz-
manı Dr. Önder Özüm Polat,
dopamin ve dopamin detoksu
hakkında bilgilendirmelerde bu-
lundu. 

Dopaminin tanımını yapan
Uzm. Dr. Polat, “Dopamin, be-
yindeki ödül sisteminde kritik
rol oynayan bir nörotransmitter-
dir. 

Hareket, motivasyon, ruh
hali, dikkat, hafıza, öğrenme
gibi çeşitli bilişsel ve davranış-
sal işlevlerin kontrolünde etkili-
dir. Yeterli miktarda dopamine

sahip olmak hem vücut hem de
beyin sağlığı için önemlidir. Do-
pamin, yeteneklerimize, dikka-

timize, keyif ve zevk almamıza
katkı sağlar. Mutluluk, başarı ve
iyi hissetme duyguları dopamin
salınımıyla ilişkilidir” diye ko-
nuştu.   

“Düşük Dopamin 
yorGunluğa neDen 

olabilir” 

Dopamin seviyelerindeki
dengesizliklerin çeşitli sağlık
sorunlarına yol açabileceğine
dikkat çeken Uzm. Dr. Polat,
“Yüksek dopamin seviyeleri

mani, halüsinasyonlar, sanrılar,
obezite, bağımlılık, şizofreni,
iştah artışı, aşırı kaygı, duygu-

sal değişimler, uykusuzluk,
konsantrasyon problemleri,
stres, yüksek cinsel dürtü ve
empati kaybı gibi sorunlara yol
açabilir. Düşük dopamin sevi-

yeleri ise yorgunluk, motivas-
yon düşüklüğü, mutsuzluk,
uyku sorunları, konsantrasyon
problemleri ve cinsel isteksiz-
liğe neden olabilir” şeklinde ko-
nuştu. 

"sarımsak Dopamini 
Düşürebilir" 

Dopamin seviyelerini den-
gelemek için bazı besinlerin ve
yöntemlerin tercih edilebilece-
ğini söyleyen Uzm. Dr. Polat,
“Dopamini düşüren besinler
arasında sarımsak, kaju, kuş-
konmaz, melisa otu, papatya
çayı yer alırken; muz, çilek, kar-
puz, kuru erik, yaban mersini,
yoğurt, peynir, balık, hindi,
tavuk gibi besinler dopamine
destek verir. Ayrıca çikolata,
kuruyemiş, kahve ve süt de do-
pamine doğrudan etkili olabilir”
açıklanmasında bulundu.  

"Dopamin Detoksu" 
Dopamin detoksu hak-

kında bilgi veren Uzm. Dr.
Önder şunları söyledi: "Dopa-
min detoksu, bağımlılık oluştu-
ran davranışlardan (abur cubur,

sosyal medya vb.) bir süreliğine
uzak durmayı içeren bir süreç-
tir. Buradaki amaç, beyni ‘sıfır-
lamak’ ve sağlıklı zevklerden
keyif almayı sağlamaktır.

Dopamin detoksu için öne-
rilen adımlar bir hafta sosyal
medya, TV, film, oyun vb. akti-
vitelerden uzak durmak, günün
ilk saatlerinde cep telefonunu
kapatmak, şeker ve tatlı yiye-
ceklerden 1-2 hafta kaçınmak,
kafein ve alkolden 1-2 hafta
uzak durmak, egzersiz ve doğa
yürüyüşleri yapmak, meditas-
yon, yoga, nefes egzersizleri
uygulamaktır.  

Dopamin, beyindeki ödül
sistemiyle ilişkili önemli bir nö-
rotransmitterdir. Dopamin, ha-
reket, motivasyon, ruh hali,
dikkat gibi işlevleri kontrol eder.
Dopamin eksikliği yorgunluk,
motivasyon düşüklüğü, mut-
suzluk gibi sorunlara yol açabi-
lir. Dopamin fazlalığı ise mani,
halüsinasyonlar, iştah artışı, ba-
ğımlılık gibi problemlere neden
olabilir.” iha 

Dermatoloji uzmanından güneş ışınları uyarısı

Dermatoloji Uzmanı Dr.
Mehmet Uzun, “Güneş ışınları
bazı hastalıkları alevlendiriyor”
dedi.   

Dermatoloji Uzmanı Dr.
Mehmet Uzun, yazın oluşan
güneş lekeleri ve hastalıkları
hakkında bilgi verdi. 

“11.00 - 16.00 arasınDa 
Dışarı çıkılmamalı” 
Yaz aylarında belli saat-

lerde dışarı çıkmanın çok tehli-
keli olduğunu söyleyen
Dermatoloji Uzmanı Mehmet
Uzun, “Yaz aylarının geldiğini
güneşin etkili olduğu bölge-
lerde çok hissediyoruz. Bu dö-
nemde güneş için bizim en
önemli kriterimiz belli saatlerde
mümkün olduğunca dışarı çok
çıkmamak. Özellikle 11.00 -
16.00 arasında ultraviyole ışın-
ları  en yoğun geldiği zamanlar-
dır. 

Mümkünse bu dönemde
çok dışarı çıkmamak gerekiyor.
Bunun dışında hem güneş ko-
ruyucular hem de fiziksel güneş
koruma önlemleri çok kıymetli.
Güneş koruyucu hem ultravi-
yole A - B içermelidir.

Ultraviyole A koruma olup
olmamasına çok dikkat etme-
miz gerekiyor. 

En iyi güneş koruyucuda
olsa sabah sürüp bir daha tek-
rar edilmeyen güneş koruyucu-

nun bize faydası yoktur.
3 - 4 saatte bir yenilemek

gerekiyor.
Fiziksel korumada gözlük,

uzun kollu kıyafetler giyinil-
mesi ve de mümkünse açık
ton giyesileri tercih etmek
gerek” ifadelerini kullandı. 

“Güneş ışınları bazı 
hastalıkları

alevlenDiriyor” 
Güneş ışınlarının bazı

hastalıkları daha da arttırdığını
belirten Uzman Mehmet Uzun,
“Güneşin bazı hastalıkları
alevlendirdiğini bilmemiz gere-
kiyor. Örneğin lupus hastaları,
gül hastalığı, güneş alerjisi
olanlar ve güneşle tetiklenen
bizim bazı dermatolojik hasta-
lıklarımız. 

Vitiligo hastalığı olanların
çok daha dikkat etmesi gere-
kiyor.

Biz onları uyarıyoruz
zaten. Bunlar için daha farklı
önlemlerde alabiliyoruz.

Bu hastaları, hastalıkla-
rında artma hissettiklerinde

hemen dermatolojiye başvur-
maları gerekiyor” şeklinde ko-
nuştu. 

“Güneş koruma 
saDece yüze Değil 

tüm vücuDa 
sürülmeli” 

Güneş koruyucunun sa-
dece yüze değil tüm vücuda
sürülmesi gerektiğini aktaran

Uzman Mehmet Uzun, “Kuru
ciltlerde güneşin bazı zararlı
etkileri daha rahat ortaya çıka-
bilir. O yüzden de bol su tüke-
timi cildin nemlenmesi için
çok önemlidir. 

Güneş korumanın sadece
yüze değil tüm vücuda sürül-
mesi gerekmektedir” diye ko-
nuştu. iha 



5 Haziran 2024 Çarşamba

YunuseMre Belediyes-
por judocusu Fulya Ergen,

Karadağ'da yapılan Ümitler
Balkan Şampiyonası'nda

bronz madalya kazanarak,
Manisa'nın gururu oldu. 

Yunusemre Belediyes-
por'un milli judocusu Fulya
Ergen başarılarına bir yenisini
ekledi. Karadağ'ın Podgorica
kentinde düzenlenen Ümitler
Balkan Judo Şampiyona-
sı'nda mücadele eden Fulya,
63 kiloda bronz madalyanın
sahibi oldu. Fulya Ergen bi-
reyselde elde ettiği madalya-
nın yanı sıra kadrosunda yer
aldığı Ümit Milli Judo Mix Ta-
kımı ile takımlar müsabakala-
rında da Balkan
şampiyonluğu sevinci yaşa-
yarak Manisa'ya bir altın, bir
de bronz madalya ile dönmüş

oldu. Fulya Ergen, mart
ayında Antalya'da yapılan
Nazım Canca Avrupa Kupa-

sı'nda ise üçüncü olmuştu.
Çok çalışarak daha büyük
başarılara imza atmak istedi-

ğini belirten başarılı sporcu,
kendisine destek olan her-
kese teşekkür etti. İha

Manisalı judocu Ergen
Balkan podyumunda!
Manisalı judocu Ergen
Balkan podyumunda!

TurguTlu Belediyesinin
yaz tatillerini fiziksel aktiviteler
ile eğlenip öğrenerek geçirme-
lerini amaçlayan Yaz Spor
Okulları ve Kültür Kursları kayıt-
ları başladı.  

Turgutlu’da gençleri spor,
eğlence ve eğitimle dolu bir
yaz bekliyor. Her yıl olduğu
gibi bu yıl da Turgutlu Beledi-
yesi Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğü bünyesinde açılacak
olan Yaz Spor Okulları ve Kül-
tür Kursları sayesinde Turgut-

lulu çocuklar yazın keyfini do-
yasıya çıkaracak. Çocukların
fiziksel gelişimlerinin yanı sıra
sosyal ve kültürel açıdan daha
donanımlı hale gelmelerini
sağlayan Turgutlu Belediyesi-
nin düzenlediği yaz spor okul-
ları ve kültür kurslarının
kayıtları ise başladı. Öğrenci-
ler, yaz spor okulları kapsa-
mındaki yüzme, basketbol ve
voleybol kurslarında alanla-
rında uzman antrenörler tara-
fından eğitim alarak yaz

dönemini sporla iç içe geçire-
cek. 

Turgutlu Belediyesinin kül-
tür kurslarında ise Turgutlulu
çocuklar ve gençler sanat dal-
larında eğlenerek öğrenmenin
keyfini yaşayacak. Bu doğrul-
tuda çocuklar ve gençler
müzik, resim, el sanatları ve ti-
yatro eğitimleriyle keyifli ve bir
o kadar da faydalı bir yaz se-
zonu geçirecek. Kültür ve Sos-
yal İşler Müdürlüğü
bünyesindeki yaz spor okulları

ve kültür kursları 1 Temmuz
Pazartesi günü başlayacak.
Söz konusu kurslara kayıtlar
ise  09.00-12.30-13.30-17.00
saatleri arasında Turgutlu Bele-
diyesi hizmet binası zemin ka-
tında ve 7. katta yer alan Kültür
ve Sosyal İşler Müdürlüğünde
yapılıyor.  

Turgutlu Belediye Başkanı

Çetin Akın “Turgutlu Belediyesi
olarak kentimizde yaşayan ço-
cuklarımızın ve gençlerimizin
kendilerini fiziksel, sosyal ve
fikri anlamda geliştirebilmele-
rine fırsat oluşturmaya devam
ediyoruz. Turgutlulu gençler ve
çocuklar, belediyemizin bu hiz-
metleri sayesinde, yaz boyunca
çeşitli sportif ve sanatsal faali-

yetlerde bulunup, sosyal çevre-
lerini genişleterek özgüvenlerini
arttıracak. Aynı zamanda farklı
branşlarda açmış olduğumuz
kurslar sayesinde geleceğin yıl-
dız sporcularını ve yıldız sanat-
çılarını da yetiştirmiş oluyoruz.
Ailelerimizi kurslarımıza kayıt
yaptırmaya davet ediyorum”
dedi.  İha

Turgutlu’da yaz okulları kayıtları başladı Turgutlu’da yaz okulları kayıtları başladı 

Manİsa Büyükşehir Be-
lediyespor, başantrenör
Hakan Demir'le yollarını
ayırdı.

Türkiye Sigorta Basketbol
Süper Ligi ekiplerinden Ma-
nisa Büyükşehir Belediyes-
por, başantrenör Hakan
Demir ve genel menajer
Nihat Mala ile yollarını ayırdı.

Manisa Büyükşehir Bele-

diyespor'dan yapılan açıkla-
mada, başantrenör Hakan
Demir ve 2020-2021'den bu
yana genel menajerlik gör-
evini üstlenen Nihat Mala ile
yolların ayrıldığı belirtildi.

Demir ve Mala'ya teşek-
kür edilen açıklamada, bun-
dan sonraki yaşantılarında
başarı dileğinde bulunuldu.
aa

Manisa BBSK’da
küçülme başladı

TurguTlu Belediyesi,
geçtiğimiz aylarda vefat eden
belediye personeli Yusuf
Bulut’un adını ölümsüzleştirdi.
Başkan Akın, “Onun adını ya-
şatmak çok güzel ama aynı za-
manda çok acı bir olay” dedi.   

Turgutlu Belediyesinde 12
yıldır görev yapan, ani vefatıyla
yaşamını kaybeden Yusuf Bu-
lut’un adı ölümsüzleşti. Aynı
zaman futbol hakemi olan

Yusuf Bulut’un ismin verildiği
spor sahası düzenlenen törenle
açıldı. Açılışın ardından Turgut-
luspor eski futbolcuları ve fut-
bol hakemleri arasında gösteri
maçı da yapıldı. Irlamaz Yeşil
Alanı Turgutluspor Tesislerinde
adının verildiği futbol sahası-
nın açılışına Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, eşi Sab-
riye Akın, oğlu Cemil Akın,
Başkan Yardımcıları Evren

Erbaş, Mithat Erden, CHP Tur-
gutlu İlçe Başkanı Hasan
Ayma, meclis üyeleri, daire
müdürleri, belediye personeli
ve Yusuf Bulut’un ailesi katıldı. 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, “40 gün önce aldı-
ğımız haber bizim ciğerimizi
yaktı. Yusuf kardeşimizi böyle
çok erken kaybetmek bizlere
acı verdi. Çünkü Yusuf karde-
şimiz bizlerin mesai arkadaşı

değildi; evladımızdı, kardeşi-
mizdi, abisiydi, sır arkada-
şıydı, yoldaşıydı. Onu tarif
edecek kelimeler gerçekten
bulamıyorum. Bugün çok
güzel bir organizasyonda be-
raberiz, onun adını yaşatmak
çok güzel ama aynı zamanda
çok acı bir olay. Yusuf karde-
şime Allah’tan rahmet diliyo-
rum, mekanı cennet olsun”
dedi. İha

Şehzadeler Halk Eği-
timi Merkezi tarafından Şeh-
zadeler Belediyesi’nin
katkılarıyla gerçekleştirilen
İlkokullar Arası Futbol Turnu-
vası’nda Necatibey İlkokulu
şampiyon oldu

İlkokullar Arası Futbol Tur-
nuvası’nın final maçında Ne-

catibey İlkokulu ve Vicdan
Karaosmanoğlu İlkokulu karşı
karşıya geldi. Maç 2-2 sona
ererken penaltılarda rakibine
üstünlük sağlayan Necatibey
İlkokulu şampiyon oldu.

Öğrenciler maç sonrası
büyük sevinç yaşadı.

Şampiyon olan Necatibey

İlkokulu’na kupa ve madalya-
larını Şehzadeler İlçe Milli
Eğitim Müdürü Metin Gen-
çay, ikinci olan Vicdan Kara-
osmanoğlu İlkokulu’na

Şehzadeler Halk Eğitimi Mer-
kezi Müdürü İlyas Kayaokay,
üçüncü olan Murat Germen
İlkokulu’na Müdür Yardımcısı
Meral Çetinkaya takdim etti.

Turnuvada Necatibey İlkokulu
şampiyon oldu!

Turnuvada Necatibey İlkokulu
şampiyon oldu!

Yusuf Bulut’un adı yaşatılacak

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


